



KERATAN AKHBAR

26 Feb 2021 (Jumaat)

Berita Harian

'DUN Selangor tiada kuasa gubal undang-undang' 1

Utusan Malaysia

JAIS arah pegawai 'buru' Sajat 2

LZS agih ikut syarak 3

Perluas TAPS jamin kelestarian sumber air 4

'Kami dilayan seperti pendatang asing' 5

Harian Metro

Taktik cuci gred ke-2 6

Jais cari Nur Sajat 7

Peruntukan syariah tak sah 8

Kosmo

JAIS buru Sajat 9

KSN, Menteri Kesihatan. MB Selangor terima suntikan 10

Kilang kitar semula Telok Gong disita 11

Penduduk Seri Perantau kecewa rumah tiada sijil CF 12

Sinar Harian

Peruntukan tidak sah 13

Selangor terima 78,000 dos vaksin Covid-19 14

Astro Awani

Individu Terawal Terima Vaksin Di Selangor 15

MB Selangor, Tim Menteri Kesihatan Disuntik Vaksin 16

Bernamea News Channel

MB, Exco Antara Barisan Hadapan Terima Vaksin Di Selangor 17

Selangor Terima 78,000 Dos Vaksin Fasa Pertama 18

Bernamea Radio 24

Selangor terima 78,000 dos vaksin fasa pertama 19

Nasional FM (87.7)

78,000 Penerima Vaksin Barisan Hadapan Di Selangor 20

TV3

Menteri Besar, Exco Antara Terima Suntikan Di Selangor 21

TV9

MB Selangor Antara 42 Individu Terawal Terima Vaksin 22

The Star

SERVICE COUNTERS 23

Expert:Single shot J&J vaccine a welcome relief 24

MBSJ may use reserve funds 25

Vaccination plan gets underway 26



PEJABAT SETIAUSAHA KERAJAAN NEGERI SELANGOR
SEKSYEN KOMUNIKASI KORPORAT, BAHAGIAN KORPORAT
TINGKAT 4, BANGUNAN SULTAN SALAHUDDIN ABDUL AZIZ SHAH,
40503, SHAH ALAM, SELANGOR
No.Tel: 03-5544 7456/7457/7458 No.Fax : 03-5513 5569
Email: sektakhbarsgor@gmail.com



CERTIFIED TO ISO 9001:2008
CERT. NO. : AR1991



New Straits Times

VACCINE SAFELY ARRIVE IN STATES

27

The Sun

PN to form state election structures soon: Azmin

28

PKNS SELLS 77 UNITS OF PUTERI SORAYA DURING PRELAUNCH

29

Bernama News Channel

MB, Exco Members Among First To Be Vaccinated In Selangor

30

Lite FM

MB, Exco Members Among First To Be Vaccinated In Selangor

31

The Edge CEO Morning Brief

Pn to form state election structures soon says Azmin Ali

32

TV3

MB, Exco Members Among First To Be Vaccinated In Selangor

33

Sin Chew Daily

Pandamaran Lorong Amarasegera, snake "inhabited" in grass and dog was bitten to death 34

Laman Niaga Komuniti Bandar Sungai Long Chairman: Do not question the legitimacy of the 35

association, new and old morning markets have their own ways

Selangor's first phase of vaccination started, MB is vaccinated first 36

The plastic recycling plant was fined RM120,000 for failing to explain the discharge and 37

without JAS approval

Merchants in Klang who do not prepare a large trash can will be fined RM1,000 38

People report that a recycling center becomes a garbage dump; 39

MPK leads a team to come to enforce the law.

MPKJ was lurking in ambush by the bridge on the 14 miles of Langat street to catch 40

garbage makers

Noraini: People love to use e-mail and hotline to complain, 26,000 complaints were 41

completely handled

Clean up in the morning and full of rubbish in the evening. Government flats turned into 42

garbage dumps, causing dirty and smelly.

Malaysia Nanban

Selangor MB got covid-19 jabs today

43

Bernama News Channel

MB, Exco Antara Barisan Hadapan Terima Vaksin Di Selangor

44

Selangor Terima 78,000 Dos Vaksin Fasa Pertama

45



KERATAN AKHBAR		
26 February 2021		
Akhar	:	Berita Harian
Tajuk Berita	:	'DUN Selangor tiada kuasa gubal undang-undang'
Muka Surat	:	14

Seks luar tabii sebagai jenayah syariah

'DUN Selangor tiada kuasa gubal undang-undang'

Putrajaya: Mahkamah Persekutuan semalam, memutuskan Dewan Undangan Negeri (DUN) Selangor tidak mempunyai kuasa menggubal undang-undang, menjadikan perbuatan seks luar tabii sebagai jenayah syariah di negeri itu.

Stualan itu, Mahkamah Persekutuan memutuskan, penetapan seks luar tabii sebagai jenayah Selangor adalah tidak sah dan tidak konsisten mengikut Perlembagaan Persekutuan.

Ketua Hakim Negara, Tun Tengku Maimun Tuan Mat, yang memengerusikan panel sembilan hakim, dalam penghakimannya, berkata hanya Parlimen mempunyai bidang kuasa menggubal undang-undang menjadikan seks luar tabii sebagai jenayah.

Beliau berkata, Seksyen 38, Enakmen 28 Kesalahan Kesalahan Jenayah Syariah (Selangor) 1996 yang membenarkan hukuman bagi seks luar tabii, adalah tidak konsisten dengan Perlembagaan Persekutuan.

"Peruntukan itu (Seksyen 38) bercanggah dengan Item 1 Senarai Negeri, Perlembagaan Persekutuan, yang menetapkan bahawa badan perundangan negeri ti-

tidak mempunyai kuasa membuat undang-undang mengenai perkara yang termasuk dalam Senarai Persekutuan.

"Oleh itu, Seksyen 38 adalah tidak konsisten dan tertatal," katanya pada sidang video menggunakan aplikasi Zoom.

Yang turut bersidang, Presiden Mahkamah Rayuan, Tan Sri Rohana Yusoff; Hakim Besar Malaya, Tan Sri Azhar Mohamed; Hakim Besar Sabah dan Sarawak, Datuk Absang Iskandar Absang Hashim; dan Hakim Mahkamah Persekutuan terdiri daripada Datuk Seri Mohd Zawawi Salleh; Datuk Nalini Pathmanathan; Datuk Vernon Ong Lam Kiat; Datuk Zabariah Mohd Yusoff serta Datuk Seri Hasnah Mohammed Hashim.

Peguam Datuk Malik Intiaz Sarwar dan A Surendra Ananth mewakili pemertisyen, Penasihat Undang-undang Negeri Selangor Datuk Salim Saib @ Hamid mewakili kerajaan Selangor, manakala peguam Halimatunsa'diah Abu Almasud mewakili Majlis Agama Islam Selangor (MAIS).

Dalam keputusan sebulat suara itu, mahkamah membenarkan pengisytiharan yang dimohon seorang lelaki berusia 35 tahun bahawa Seksyen 38 berkenaan tidak

sah dengan alasan badan perundangan Selangor tiada kuasa mengubal undang-undang terbahut.

Seksyen 28 enakmen itu memperuntukkan bahawa menjadi kesalahan syariah bagi mana-mana orang melakukan persetubuhan bertentangan hukum tabii dengan mana-mana lelaki, perempuan atau binatang.

Jika sabit kesalahan, boleh didenda tidak melebihi RM5,000 atau penjara maksimum tiga tahun atau disebat tidak melebihi enam sebatan atau dihukum dengan mana-mana gabungan hukuman itu.

Sementara itu, Azhar dalam penghakimannya, pula berkata, jika pemohon didapati bersalah oleh Mahkamah Syariah, hukuman akan diberikan ialah denda maksimum RM5,000 atau penjara maksimum tiga tahun atau disebat tidak melebihi enam sebatan atau mana-mana gabungan hukuman itu.

"Bagaimanapun bagi individu bukan Islam yang tidak didakwa di Mahkamah Syariah, sebaliknya dituduh mengikut Seksyen 377 Kanun Keseksian, hukuman akan dikenakan ialah penjara maksimum 30 tahun, denda dan sebat.

"Klausu (1) Perkara 8 Perlembagaan Persekutuan memperuntukkan bahawa setiap individu adalah sama di sisi undang-undang dan berhak mendapat perlindungan sama rata di sisi undang-undang," katanya.

Beliau berkata, Klausu (2) juga memperuntukkan tidak boleh ada sebarang diskriminasi terhadap mana-mana individu atas alasan antaranya, agama.

"Individu bukan Islam akan didiskriminasi kerana menerima hukuman lebih berat bagi kesalahan sama, berbanding orang Islam di bawah peruntukan Mahkamah Syariah," katanya.

Pada 14 Disember lalu, panel diketuai Tengku Maimun menagguhkan keputusan mahkamah terhadap usul dibawa lelaki itu bagi mencabar Seksyen 28 Enakmen Kesalahan-Kesalahan Jenayah Syariah (Selangor) 1996, yakni peruntukan digunakan bagi mendakwa atas pertuduhan cuba melakukan seks luar tabii.

Pada 21 Ogos 2019, ketua pendakwa syariah memutuskan untuk mengemukakan pertuduhan di bawah Seksyen 28 enakmen berkenaan terhadap lelaki itu di Mahkamah Tinggi

Syariah Selangor.

Lelaki itu yang identitinya dirahsiakan atas permintaan peguam, didakwa atas pertuduhan cuba melakukan seks luar tabii dengan seorang lelaki lain di sebuah rumah di Selangor pada 9 November 2018.

Bagaimanapun, lelaki itu mengaku tidak bersalah dan perbicaraan terhadapnya di Mahkamah Tinggi Syariah, ditangguhkan sementara menunggu keputusan hasil usulnya semalam.

Sementara itu, Malik Intiaz ketika dihubungi, melahirkan kelegan selepas mahkamah menjelaskan undang-undang mengenai perkara berkenaan.

"Isu Perlembagaan, terutamanya membabitkan kuasa perundangan adalah isu yang memberi impak kepada rakyat," katanya.

Terdahulu, dalam kesyataan bersama Surendra, mereka berkata mahkamah sudah memutuskan bahawa Parlimen adalah badan utama dalam menggubal undang-undang bagi kesalahan jenayah.

Kata mereka, mahkamah memutuskan DUN hanya boleh menggubal undang-undang semata-mata atas kesalahan agama yang berada dalam bidang kuasa Mahkamah Syariah.



KERATAN AKHBAR
26 February 2021

Akhbar	:	Utusan Malaysia
Tajuk Berita	:	JAIS arah pegawai 'buru' Sajat
Muka Surat	:	6

JAIS arah pegawai 'buru' Sajat

SHAH ALAM: Jabatan Agama Islam Selangor (JAIS) mengarahkan pegawai penguatkuasanya mengesan dan menahan usahawan kosmetik, Muhammad Sajjad Kamaruzzaman atau panggilan popular Sajat untuk dihadapkan ke mahkamah.

Pengarahnya, Datuk Mohd. Shahzihan Ahmad berkata, pihaknya telah menerima waran tangkap terhadap Muhammad Sajjad, 36, kelmarin.

"Waran tangkap tanpa jaminan ini telah dikeluarkan Mahkamah Tinggi Syariah, Shah Alam terhadap Muhammad Sajjad.

"Oleh demikian, arahan telah diberikan kepada penguat kuasa JAIS untuk mengesan dan menahan individu terbabit untuk dibawa ke mahkamah," katanya kepada pemberita semalam.

Kelmarin, Mahkamah Tinggi Syariah di sini mengeluarkan waran tangkap terhadap Muhammad Sajjad atas tuduhan berpakaian seperti wanita sehingga menyebabkan agama Islam dipandang hina.

Waran tangkap terhadap Muhammad Sajjad itu dikeluarkan Hakim Syarie, Mo-



MUHAMMAD Sajjad Kamaruzzaman atau Sajat kini 'diburu' JAIS bagi tuduhan berpakaian seperti wanita.

hammad Khalid Shae @ Shaii selepas beliau gagal hadir ke mahkamah bagi prosiding sebutan semula kes tersebut.

Sementara itu peguam Mu-

hammad Sajjad, Zuri Zabuddin Budiman berkata, prosiding tersebut ditangguhkan kerana anak guamnya tidak tampil ke mahkamah.



PEJABAT SETIAUSAHA KERAJAAN NEGERI SELANGOR
SEKSYEN KOMUNIKASI KORPORAT, BAHAGIAN KORPORAT
 TINGKAT 4, BANGUNAN SULTAN SALAHUDDIN ABDUL AZIZ SHAH,
 40503, SHAH ALAM, SELANGOR
 No.Tel: 03-5544 7456/7457/7458 No.Fax : 03-5513 5569
 Email: sektakhbarsgor@gmail.com



CERTIFIED TO ISO 9001:2008
 CERT. NO. : AR1991



KERATAN AKHBAR		
26 February 2021		
Akhbar	:	Utusan Malaysia
Tajuk Berita	:	'Kami dilayan seperti pendatang asing'
Muka Surat	:	32

Tiada geran, CF: Pemaju rayu campur tangan kerajaan negeri

'Kami dilayan seperti pendatang asing'

Oleh **ABDUL RAZAK IDRIS**
 utusannews@msdn.com.my

PELABUHAN KLANG: Pemilik Pangsapuri Seri Perantau di sini kesal dengan tindakan berdamai kerajaan negeri berhubung permohonan isu penyelesaian hak milik strata dan Sijil Layak Menduduki (CF) sejak tahun lalu.

Jurucakap Jawatankuasa Bertindak Pangsapuri Seri Perantau (JBPSPP), **Syawal Mohd. Sabtu** berkata, pihaknya mewakili seramai 1,656 pemilik rumah pangsapuri itu telah menghantar surat permohonan penyelesaian tetapi sehingga kini tiada sebarang tindakan daripada kerajaan negeri.

"Pangsapuri ini dibina sejak 18 tahun lalu dan sepanjang tempoh tersebut pemilik gagal mendapatkan geran hak milik strata. Ini menyukarkan pemilik untuk menjual atau memindah milik rumah.

"Kegagalan dan kecuatan pihak pemaju iaitu Perbadanan Kemajuan Negeri Selangor (PKNS) menyelesaikan masalah tersebut dan ini adalah satu penganiayaan kepada kami," katanya ketika ditemui selepas mengadakan demonstrasi aman yang turut dihadiri Pengerusi Pertubuhan Bukan Kerajaan (NGO) Selangor, Datuk



NAZILAH Idris (depan, dua dari kiri) dan penduduk Pangsapuri Seri Perantau, Pelabuhan Klang, Selangor mengadakan demonstrasi aman sambil memegang sepanduk menggesa kerajaan negeri menyelesaikan isu hak milik strata dan Sijil Layak Menduduki (CF) yang dihadapi mereka. - UTUSAN/ABDUL RAZAK IDRIS

Nazilah Idris dengan prosedur operasi standard (SOP) yang ketat di kawasan pangsapuri hari ini.

Sementara itu, salah seorang penduduk, **Mohamad Mat Zain**, 65, berkata, dia kesal kerana mereka dilayan seperti pendatang asing

tanpa izin di bumi sendiri.

"Jika diperhatikan, pendatang asing tanpa izin ada tempat mereka sendiri di negara ini, namun penduduk di sini seolah-olah tinggal di atas tanah haram dan sepatutnya CF ini diperolehi pada

2006.

"Penduduk buntu dan tidak tahu hendak meragui kepada siapa lagi serta merasa seperti bola kerana ditendang sana sini banya semata-mata mahu mendapatkan hak milik dan mengetahui status



MOHAMAD MAT ZAIN

hartanah kami," katanya.

Sementara itu, Nazilah berkata, Menteri Besar Selangor, Datuk Seri Amirudin Shari perlu campur tangan bagi memastikan pemilik rumah yang telah habis membayar hutang pinjaman dengan bank boleh memiliki hakmilik strata.

"Situasi dihadapi penduduk amat menyedihkan kerana tidak mempunyai CF seolah-olah tapak perumahan ini tidak wujud dalam hakmilik didaftarkan.

"Kami beri masa dua minggu untuk selesaikan masalah ini atau penduduk di sini akan ke Pejabat Menteri Besar Selangor untuk hantar memorandum," katanya.



KERATAN AKHBAR		
26 February 2021		
Akhbar	:	Harian Metro
Tajuk Berita	:	Taktik cuci gred ke-2
Muka Surat	:	4

Taktik cuci gred ke-2

MDA KKM rampas 86,981 sarung tangan getah bernilai lebih RM24k



ANGGOTA penguat kuasa memeriksa sarung tangan yang sedang dibasuh di premis berkenaan.

Oleh Redzuan Muharam
 redzuan.muharam@hmetro.com.my

Bangi

Mencuci sarung tangan getah terpakai dan tidak melepasi kualiti dengan pengilat tayar, cecair peluntur serta nila sebelum dijual semula secara dalam talian dipercayai bagi mengaut keuntungan mudah.

Bagaimanapun, tindakan keji pekerja pusat pemprosesan sarung tangan getah di Seksyen 13, Bandar Baru Bangi di sini, terbongkar selepas premis terbabit diserbu, semalam.

Serbu dilakukan sepasukan anggota dan pegawai penguat kuasa Majlis Perbandaran Kajang (MPKj) diketuai Pengarah Jabatan Penguatkuasaan, Shariman Mohd Nor pada jam 10 pagi.

Menurut Shariman, serbu itu dijalankan hasil maklumat daripada orang awam dan siasatan awal dijalankan mendapati premis terbabit beroperasi sejak tiga bulan lalu.

Katanya, MPKj menyita



DERY Akmal (kiri) dan Penolong Pengarah Kanan Penguatkuasaan MPKj, Azirin Azali (kanan) memeriksa sarung tangan yang dirampas.

premis itu manakala Pihak Berkuasa Peranti Perubatan (MDA) Kementerian Kesihatan Malaysia (KKM) merampas 86,981 sarung tangan getah bernilai lebih RM24,000 terbabit untuk siasatan.

"Hasil pemeriksaan mendapati terdapat sebuah mesin basuh, seunit alat pengering dan pembilas pakaian di dalam premis berkenaan.

"Premis ini menggunakan khidmat pekerja asing dipercayai warga Bangladesh dan Myanmar namun keli-ma-lirna mereka sempat melarikan diri ketika serbu dilakukan.

"Sebahagian sarung tangan getah ditemui mempunyai kesan kotor, tetapi dibersihkan semula sebelum dibungkus di dalam kotak dan dijual di platform dalam

talian pada harga RM18.80 hingga RM22.90," katanya selepas operasi berkenaan, semalam.

Turut serta dalam operasi itu Kementerian Perdagangan Dalam Negeri dan Hal Ehwal Pengguna (KPD-NHEP).

Sementara itu, Penolong Pengarah Kanan Unit Penguatkuasaan MDA, Dery Akmal Abdul Rahman berkata, sarung tangan getah yang diproses itu diperolehi daripada pembekal tempatan.

Katanya, ia dikategorikan sebagai gred kedua kerana tidak melepasi ujian kawalan kualiti, namun menggunakan jenama sarung tangan untuk perubatan pada bungkusan kotak.

"Karni ada menjalankan soal siasat dengan pemilik premis yang mengaku menjual sarung tangan itu secara dalam talian dan *walk-in* iaitu pelanggan boleh datang terus ke premis untuk membuat pembelian.

"Terdapat kesan kotoran dan kerosakan pada sarung tangan terpakai berkenaan. Semua dirampas untuk siasatan lanjut," katanya.



PEJABAT SETIAUSAHA KERAJAAN NEGERI SELANGOR
SEKSYEN KOMUNIKASI KORPORAT, BAHAGIAN KORPORAT
 TINGKAT 4, BANGUNAN SULTAN SALAHUDDIN ABDUL AZIZ SHAH,
 40503, SHAH ALAM, SELANGOR
 No.Tel: 03-5544 7456/7457/7458 No.Fax : 03-5513 5569
 Email: sektakhbarsgor@gmail.com



CERTIFIED TO ISO 9001:2008
 CERT. NO. : AR1991



KERATAN AKHBAR		
26 February 2021		
Akhbar	:	Harian Metro
Tajuk Berita	:	Jais cari Nur Sajat
Muka Surat	:	20

lokal

Oleh Raja Noraina Raja
 Rahim dan Yusmizal
 Doiah Aling
 am@hmetro.com.my

Kuala Lumpur

Muhammad Sajad Kamaruzzaman, 36, (*gambar*) atau lebih dikenali sebagai Nur Sajat dinasihatkan menyerah diri kepada Jabatan Agama Islam Selangor (Jais).
 Jais menaaklumkan, pihaknya sedang memburu Nur Sajat selepas Mahkamah Tinggi Syariah Shah Alam mengeluarkan waran tangkap kepada



Jais cari Nur Sajat

Waran tangkap tanpa jaminan sudah dikeluarkan mahkamah

usahawan kosmetik itu. Pengarah Jais, Datuk Mohd Shahzihan Alunad ketika dihubungi mengesahkan pihaknya menerima waran tangkap terbabit daripada mahkamah, kelmarin.
 "Mahkamah mengeluarkan waran tangkap tanpa jaminan terhadap usahawan kos-

metik itu. Jadi, saya sudah arahkan anggota penguat kuasa Jais mencari dan menahannya untuk dibawa ke mahkamah," katanya kepada Harian Metro.
 Beliau berkata, pihaknya sedang berusaha mengesan usahawan kosmetik itu.
 Katanya, Jais menasihati Sajat supaya memberi kerjasama dan menyerah diri.
 Terdahulu, Nur Sajat dikenakan waran tangkap selepas gagal hadir sebatan semula pertuduhan berpaka-

ian wanita di Mahkamah Tinggi Syariah Shah Alam, Selangor.
 Menurut sumber, waran tangkap itu dikeluarkan Hakim Syarie Mohammad Khalid Sbaee@Shail.
 Pada 6 Januari lalu, Nur Sajat mengaku tidak bersalah atas pertuduhan yang dibacakan jurubahasa di hadapan Hakim Syarie Mohammad Khalid Sbaee @ Shail.
 Dia didakwa melakukan perbuatan itu dalam majlis

bacan Yasin dan solat hajat pada 7.30 malam, 23 Februari 2018 di premis kecantikan, Nursajat Beautician, Jalan Serai Wangi G16/G, Seksyen 16, Shah Alam.
 Bagi perbuatan itu tertuduh didakwa mengikut Seksyen 10(a) Enakmen Jenayah Syariah (Negeri Selangor) 1995 yang memperuntukkan hukuman tidak melebihi RM4,000 atau penjara tidak melebihi tiga tahun atau kedua-duanya sekali jika sabit kesalahan.



KERATAN AKHBAR		
26 February 2021		
Akhbar	:	Harian Metro
Tajuk Berita	:	Peruntukan syariah tak sah
Muka Surat	:	22

Bernamea
 Putrajaya

Peruntukan syariah tak sah

9 hakim sebulat suara izin pengisytiharan dimohon berkait kes seks luar tabii

Mahkamah Persekutuan semalam, memutuskan bahawa peruntukan Undang-Undang Syariah Selangor yang menetapkan seks luar tabii sebagai jenayah adalah tidak sah dan tidak mengikat Perlembagaan.

Panel sembilan hakim yang diketuai Ketua Hakim Negara, Tun Tengku Maimun Tuan Mat mendapati Seksyen 28 Enakmen Kesalahan-kesalahan Jenayah Syariah (Selangor) 1995 berkaitan dengan perkara yang termasuk dalam senarai Persekutuan dalam Perlembagaan Persekutuan di bawah kuasa Parlimen.

Beliau berkata, Seksyen 28 digubal bertentangan dengan item 1 Senarai Negeri yang menetapkan bahawa badan perundangan negeri tidak mempunyai kuasa untuk membuat undang-undang mengenai perkara-perkara yang termasuk dalam Senarai Persekutuan.

Dalam keputusan sebulat suara itu, mahkamah mem-



PANEL sembilan hakim mendapati Seksyen 28 Enakmen Kesalahan-kesalahan Jenayah Syariah (Selangor) 1995 berkaitan dengan perkara yang termasuk dalam senarai Persekutuan dalam Perlembagaan Persekutuan di bawah kuasa Parlimen.

sah atas alasan bahawa peruntukan berkenaan berkaitan perkara itu bahawa badan perundangan negeri Selangor tidak mempunyai kuasa untuk menggubal undang-undang dan oleh itu terbatal dan tidak sah.

Seksyen 28 Enakmen itu memperuntukkan bahawa menjadi kesalahan Syariah bagi mana-mana orang yang melakukan persetubuhan bertentangan dengan hukum tabii dengan mana-mana lelaki, perempuan atau binatang dan apabila disabitkan boleh didenda tidak melebihi RM5,000 atau penjara maksimum tiga tahun atau disabit tidak melebihi enam sebulan atau dituduh dengan mana-mana gabungan hukuman itu.

Hakim-hakim lain yang bersidang ialah Presiden Mahkamah Rayuan, Tan Sri Robana Yusof, Hakim Besar Malaya, Tan Sri Azahar Mohamed, Hakim Besar Sabah dan Sarawak, Datuk Abang Iskandar Abang Hashim serta ha-

kim-hakim Mahkamah Persekutuan terdiri daripada Datuk Seri Mohd Zawawi Salleh, Datuk P Nallini, Datuk Vernon Ong Lam Kiat, Datuk Zabariah Mohd Yusof dan Datuk Seri Hasnah Mohammed Hashim.

Lelaki itu memperoleh kebenaran Mahkamah Persekutuan untuk memajukan prosiding menentang petisyennya terhadap kerajaan Selangor dan deklarasi bahawa Seksyen 28 Enakmen 28 Kesalahan-kesalahan Jenayah Syariah itu tidak sah.

Lelaki itu yang identitinya dirahsiakan atas permintaan penguam didakwa di Mahkamah Tinggi Syariah Selangor pada 2018 atas pertuduhan cuba melakukan seks di luar tabii dengan lelaki lain di sebuah rumah di Selangor.

Beliau mengaku tidak bersalah terhadap pertuduhan itu dan bicarannya di Mahkamah Tinggi Syariah ditangguhkan sementara menanti keputusan hasil usulnya.

benarkan pengisytiharan yang dimohon seorang lelaki berusia 35 tahun bahawa Seksyen 28 itu tidak



PEJABAT SETIAUSAHA KERAJAAN NEGERI SELANGOR
SEKSYEN KOMUNIKASI KORPORAT, BAHAGIAN KORPORAT
 TINGKAT 4, BANGUNAN SULTAN SALAHUDDIN ABDUL AZIZ SHAH,
 40503, SHAH ALAM, SELANGOR
 No.Tel: 03-5544 7456/7457/7458 No.Fax : 03-5513 5569
 Email: sektakhbarsgor@gmail.com



CERTIFIED TO ISO 9001:2008
 CERT. NO. : AR1991



KERATAN AKHBAR 26 February 2021		
Akbar	:	Kosmo
Tajuk Berita	:	JAIS buru Sajat
Muka Surat	:	2

Sajat diburu JAIS selepas gagal hadiri prosiding



JABATAN Agama Islam Selangor (JAIS) sedang memburu usahawan kosmetik, Nur Sajat atau nama sebenarnya Muhammad Sajad Kamaruzzaman, 36, selepas individu itu gagal menghadiri prosiding sebutan semula berhubung pertuduhan berpakaian menyerupai wanita di Mahkamah Tinggi Syariah Shah Alam pada Selasa lalu.

• BERITA DI MUKA 2

Waran tangkap dikeluarkan mahkamah kelmarin

JAIS buru Sajat

Oleh MOHD. YUNUS YAKKUB

SHAH ALAM – Jabatan Agama Islam Selangor (JAIS) sedang memburu usahawan kosmetik, Nur Sajat atau nama sebenarnya Muhammad Sajad Kamaruzzaman, 36, selepas waran tangkap kepadanya dikeluarkan Mahkamah Tinggi Syariah, Shah Alam pada Selasa lalu.

Pengarah JAIS, Datuk Mohd. Shahzhan Ahmad berkata, pihaknya telah menerima waran tangkap daripada mahkamah kelmarin.

“Ya, kami telah terima waran tangkap tanpa jaminan terhadap usahawan kosmetik itu.

“Jadi, arahan telah dikeluarkan kepada penguat kuasa JAIS bagi mengesan dan menahannya untuk dibawa ke mahkamah,” ka-



KERATAN Kosmo! 8 Februari 2021.

tanya di sini semalam.

Setakat pukul 9 malam tadi, usahawan tersebut bagaimanapun belum ditahan.

Kosmo! pada Rabu lalu melaporkan Muhammad Sajad dikenakan waran tangkap selepas gagal menghadiri prosiding sebutan semula berhubung per-

tuduhan berpakaian menyerupai wanita sehingga menyebabkan Agama Islam dipandang hina di Mahkamah Tinggi Syariah di sini. Waran tangkap itu dikeluarkan Hakim Syarie Mohammad Khalid Shae@Shaili.

Pada 6 Januari lalu, Nur Sajat mengaku tidak bersalah atas pertuduhan dibacakan jurubahasa di hadapan Mohammad Khalid.

Kesalahan itu dilakukan di Nur Sajat Beautician, Seksyen 16 di sini pada pukul 7.30 malam pada 23 Februari 2018.

Sabit kesalahan boleh dipenjarakan sehingga tiga tahun dan denda tidak melebihi RM5,000 atau kedua-duanya sekali mengikut Seksyen 10(a) Enakmen Jenayah Syariah (Negeri Selangor) 1995.



JAIS telah menerima waran tangkap ke atas Sajat yang dikeluarkan Mahkamah Tinggi Syariah Shah Alam pada Rabu lalu.



PEJABAT SETIAUSAHA KERAJAAN NEGERI SELANGOR
SEKSYEN KOMUNIKASI KORPORAT, BAHAGIAN KORPORAT
 TINGKAT 4, BANGUNAN SULTAN SALAHUDDIN ABDUL AZIZ SHAH,
 40503, SHAH ALAM, SELANGOR
 No.Tel: 03-5544 7456/7457/7458 No.Fax : 03-5513 5569
 Email: sektakhbarsgor@gmail.com



CERTIFIED TO ISO 9001:2008
 CERT. NO. : AR1991



KERATAN AKHBAR
26 February 2021

Akhbar	:	Kosmo
Tajuk Berita	:	KSN, Menteri Kesihatan. MB Selangor terima suntikan
Muka Surat	:	5

KSN, Menteri Kesihatan, MB Selangor terima suntikan

PUTRAJAYA – Ketua Setiausaha Negara, Tan Sri Mohd. Zuki Ali melahirkan kesyukuran selepas selamat menerima suntikan vaksin Covid-19 di Pusat Kesihatan Putrajaya, Presint 11 di sini semalam.

Turut menerima suntikan vaksin itu ialah Menteri Kesihatan, Datuk Seri Dr. Adham Baba dan Ketua Setiausaha (KSU) Kementerian Kesihatan (KKM), Datuk Mohd. Syafiq Abdullah.

Selain itu, tiga petugas barisan hadapan KKM yang turut menerima suntikan vaksin Covid-19 semalam ialah pembantu kesihatan awam di Pusat Kesihatan Putrajaya, Farid Md. Ithnin; jururawat Klinik Kesihatan, Presint 11, Yusniza M. Yusof dan Tawfik Adnan yang bertugas sebagai pemandu.

Difahamkan, mereka selesai menjalani proses vaksinasi itu kira-kira pukul 1 tengah hari.

“Saya bersama Menteri Kesihatan dan KSU KKM serta tiga petugas barisan hadapan selesai menerima suntikan vaksin.

“Semoga usaha ini dapat melandaikan keluk jangkitan



MOHD. ZUKI (dua dari kiri) bersama Adham (dua dari kanan) selepas menerima suntikan vaksin Covid-19 di Putrajaya semalam.

Covid-19 agar kita semua dapat kembali menikmati kehidupan seperti sedia kala, insya-Allah,” katanya menerusi hantaran di Facebook rasminya semalam.

Katanya, dia berharap semua penjawat awam segera mendaftar di aplikasi MySejahtera bagi mendapatkan suntikan vaksin.

Sementara itu, Menteri Besar Selangor, Datuk Seri Amirudin

Shari turut menerima suntikan vaksin pada majlis pelancaran Program Imunisasi Vaksin Covid-19 Selangor di Hospital Shah Alam, di Shah Alam semalam.

Selain Amirudin, 41 lagi penerima vaksin termasuk Ahli Majlis Mesyuarat Kerajaan Negeri Selangor (Exco) pada program yang dirasmikan Timbalan Menteri Kesihatan 1, Datuk Dr. Noor Azmi Ghazali.



PEJABAT SETIAUSAHA KERAJAAN NEGERI SELANGOR
SEKSYEN KOMUNIKASI KORPORAT, BAHAGIAN KORPORAT
 TINGKAT 4, BANGUNAN SULTAN SALAHUDDIN ABDUL AZIZ SHAH,
 40503, SHAH ALAM, SELANGOR
 No.Tel: 03-5544 7456/7457/7458 No.Fax : 03-5513 5569
 Email: sektakhbarsgor@gmail.com



CERTIFIED TO ISO 9001:2008
 CERT. NO. : AR1991



KERATAN AKHBAR 26 February 2021		
Akhbar	:	Kosmo
Tajuk Berita	:	Kilang kitar semula Telok Gong disita
Muka Surat	:	11

Premis haram proses wayar tembaga tanpa permit antara digempur JAS

Kilang kitar semula Telok Gong disita

Oleh MOHD. YUNUS YAKKUB

KLANG – Sebuah kilang kitar semula wayar tembaga antara 24 buah kilang haram di Telok Gong, Pelabuhan Klang digempur Jabatan Alam Sekitar (JAS) Selangor dalam operasi selama dua hari bermula Selasa lalu.

Pengarah JAS Selangor, Nor Aziah Jaafar berkata, dalam serbuan kira-kira pukul 12 tengah hari itu, terdapat tiga pekerja berada kilang berkenaan termasuk seorang kakitangan di bahagian pentadbiran berusia 30-an.

Katanya, ketika serbuan, pihaknya mendapati premis berkenaan sedang menjalankan kerja-kerja kitar semula selain proses pengaliran logam-logam berharga.

“Kawasan pemprosesan kilang itu didapati tidak teratur dan berhabuk. Malah, alat kawa-



PEGAWAI JAS sedang melakukan proses sitaan ke atas peralatan memproses wayar tembaga di kilang kitar semula di Telok Gong, Pelabuhan Klang semalam.

lan pencemaran udara yang dipasang pemilik kilang tidak beroperasi.

“Berdasarkan siasatan awal, kita dapati kilang yang diusahakan sebuah syarikat tempatan

itu telah beroperasi sejak 2019,” katanya ketika dihubungi Kosmo di sini semalam.

Menurut beliau, hasil siasatan awal mengesyaki premis tersebut memperoleh bekalan wayar tembaga itu daripada luar negara, namun pengimportan bahan utama itu dilakukan tanpa kelulusan JAS berdasarkan penemuan bahan bukti yang masih terdapat dalam kontena.

“Sebanyak 12 mesin pemprosesan telah dikenakan Penahanan Operasi Kelengkapan (POK) di bawah Seksyen 38(1)(a) Akta Kualiti Alam Sekeliling, 1974 bagi mengheratkan pencemaran dengan serta-merta.

“Kita turut menyita kilang berkenaan dan akan merakam percakapan pengarah syarikat yang merupakan warga tempatan,” jelasnya.

Ujarnya, kes disiasat mengikut

Seksyen 34A, Akta dan di bawah Peraturan-Peraturan Kualiti Alam Sekeliling (Udara Bersih) 2014.

Mengulas lanjut, Nor Aziah menjelaskan sebanyak 54 buah kilang telah digempur dengan 24 daripadanya di Telok Gong, Pelabuhan Klang dalam operasi selama dua hari bermula Selasa lalu.

“Sejumlah 90 kompaun bernilai RM180,000 telah dikeluarkan bagi pelbagai kesalahan di bawah Akta Kualiti Alam Sekeliling, 1974.

“Selain itu, kertas siasatan bagi tujuan pendakwaan telah dibuka ke atas tiga buah premis melibatkan kilang kertas dan kilang pengaliran logam. Kita juga mengenal pasti Telok Gong merupakan antara lokasi panas bagi kilang-kilang haram khususnya di Klang,” katanya.



PEJABAT SETIAUSAHA KERAJAAN NEGERI SELANGOR
SEKSYEN KOMUNIKASI KORPORAT, BAHAGIAN KORPORAT
 TINGKAT 4, BANGUNAN SULTAN SALAHUDDIN ABDUL AZIZ SHAH,
 40503, SHAH ALAM, SELANGOR
 No.Tel: 03-5544 7456/7457/7458 No.Fax : 03-5513 5569
 Email: sektakhbarsgor@gmail.com



CERTIFIED TO ISO 9001:2008
 CERT. NO. : AR1991



KERATAN AKHBAR		
26 February 2021		
Akhbar	:	Kosmo
Tajuk Berita	:	Penduduk Seri Perantau kecewa rumah tiada sijil CF
Muka Surat	:	13

Penduduk Seri Perantau kecewa rumah tiada sijil CF

KLANG - Impian seramai 1,896 pemilik Pangsapuri Seri Perantau, Pelabahan Klang di sini untuk menduduki rumah itu yang dibeli sejak 18 tahun lalu terus menemui jalan buntu apabila perumahan itu tidak mempunyai Sijil Layak Menduduki (CF) dan geran hak milik strata.

Situasi itu menyebabkan mereka terpaksa meminta campur tangan kerajaan negeri selepas masalah itu didakwa timbul akibat kecuakan pihak pemaju iaitu Perbadanan Kemajuan Negeri Selangor (PKNS).

Pengerusi Jawatankuasa Bertindak Pangsapuri Seri Perantau, Mohamad Mat Zain, 65, berkata, keadaan mereka kini umpama 'pendatang asing' di bumi sendiri apabila pelbagai aduan kepada pihak bertang-



NAZILAH (depan, dua dari kiri) dan penduduk mengadakan demonstrasi aman di Klang semalam bagi meminta campur tangan kerajaan negeri.

gungjawab didakwa tidak dilayan dengan sewajarnya.

"Kami tidak tahu hendak men-

gadu kepada siapa lagi. Aduan di berikan nampaknya dipandang sepi apabila kami tidak ubah se-

perti 'bola' yang ditolak ke sana sini dalam mendapatkan status hak milik dan CF itu.

"Rumah ini dibeli dengan bayaran bulanan antara RM300 hingga RM500 dan ada pinjaman perumahan yang telah habis dibayar penduduk. Pangsapuri itu mempunyai 12 blok unit kesemuanya," katanya kepada pemberita di sini semalam.

Ibnu berkata demikian selepas mengadakan demonstrasi aman diketuai Pengerusi pertubuhan bukan Kerajaan (NGO) Selangor, Datuk Nazilah Idris dengan prosedur operasi standard (SOP) ketat di kawasan pangsapuri itu.

Seorang penduduk, Syawal Mohd. Sabtu mendakwa, tindakan PKNS yang membuatkan mereka bergantung tidak bertali itu tidak sepatutnya berlaku.

"Pihak pemaju adalah nama gab dengan peranan mereka membantu menyediakan perumahan dan bukan membiarkan kami terus 'segersa' dengan rumah telah dibeli namun tiada CF," jelasnya.

Sementara itu, Nazilah menegaskan rata-rata pemilik telah habis membayar hutang pinjaman dan menunggu menduduki rumah tersebut.

"Bangunan cantik, namun CF tiada seolah-olah tapak perumahan ini akan terus 'berhantu' sahaja tanpa penghuni.

"Jadi, Menteri Besar Selangor sepatutnya perlu campur tangan. Kita akan menghantar memorandum kepada pejabat MB dalam dua minggu sekiranya gagal menyelesaikan masalah ini," katanya.



KERATAN AKHBAR		
26 February 2021		
Akhbar	:	Sinar Harian
Tajuk Berita	:	Peruntukan tidak sah
Muka Surat	:	3

Peruntukan tidak sah

Mahkamah Persekutuan memutuskan Undang-undang Syariah Selangor melibatkan jenayah seks luar tabii tidak ikut perlembagaan

PUTRAIAYA

Mahkamah Persekutuan pada Khamis memutuskan bahawa Peruntukan Undang-undang Syariah Selangor yang menetapkan seks luar tabii sebagai jenayah adalah tidak sah dan tidak mengikut perlembagaan.

Panel sembilan hakim yang diketuai Ketua Hakim Negara, Tun Tengku Maimun Tuan Mat mendapati, Seksyen 28

Enakmen Kesalahan-kesalahan Jenayah Syariah (Selangor) 1995 berkaitan dengan perkara yang termasuk dalam senarai Persekutuan dalam Perlembagaan Persekutuan, di bawah kuasa Parlimen.

Beliau berkata, Seksyen 28 digubal bertentangan dengan item 1 Senarai Negeri yang menetapkan badan perundangan negeri tidak mempunyai kuasa untuk membuat undang-undang mengenai perkara-perkara yang termasuk dalam Senarai Persekutuan.

Dalam keputusan sebulat suara itu, mahkamah membenarkan pengisytiharan yang dimohon seorang lelaki berusia 35 tahun bahawa Seksyen 28 itu tidak sah atas alasan peruntukan berkaitan perkara itu bahawa badan perundangan negeri Selangor tiada kuasa menggubal undang-undang, ia terbatal dan tidak sah.



TENGGU MAIMUN

Seksyen 28 Enakmen itu memperuntukkan bahawa menjadi kesalahan syariah bagi mana-mana orang yang melakukan persetujuan bertentangan dengan hukum tabii dengan mana-mana lelaki, perempuan atau binatang dan apabila disabitkan boleh didenda tidak melebihi RM5,000 atau penjara maksimum tiga tahun atau disebat tidak melebihi enam sebatan atau dihukum dengan mana-mana gabungan hukuman itu.

Hakim-hakim lain yang bersidang ialah Presiden Mahkamah Rayuan, Tan Sri Rohana Yusuf; Hakim Besar Malaya, Tan Sri Azahar Mohamed; Hakim Besar Sabah dan Sarawak, Datuk Abang Iskandar Abang Hashim serta hakim-hakim Mahkamah Persekutuan yang terdiri daripada Datuk Seri Mohd Zawawi Salleh, Datuk P Nallini, Datuk Vernon Ong Lam Kiat, Datuk Zabariah Mohd Yusof, Datuk Seri Hasnah Mohammed Hashim.

Lelaki itu memperoleh kebenaran Mahkamah Persekutuan untuk memulakan prosiding terhadap kerajaan negeri Selangor dan deklarasi bahawa Seksyen 28 Enakmen 28 Kesalahan-kesalahan Jenayah Syariah itu tidak sah.

Dia yang identiti dirahsiakan, didakwa di Mahkamah Tinggi Syariah Selangor pada tahun 2018 atas pertuduhan cuba melakukan seks di luar tabii dengan lelaki lain di sebuah rumah di Selangor.

Dia mengaku tidak bersalah dan pembicaraannya di Mahkamah Tinggi Syariah ditangguhkan. - Bernama

Seksyen 28 Enakmen Kesalahan-kesalahan Jenayah Syariah (Selangor) 1995 berkaitan perkara dalam senarai Persekutuan dalam Perlembagaan Persekutuan termasuk jenayah seks di luar tabii adalah di bawah kuasa Parlimen.





PEJABAT SETIAUSAHA KERAJAAN NEGERI SELANGOR
SEKSYEN KOMUNIKASI KORPORAT, BAHAGIAN KORPORAT
 TINGKAT 4, BANGUNAN SULTAN SALAHUDDIN ABDUL AZIZ SHAH,
 40503, SHAH ALAM, SELANGOR
 No.Tel: 03-5544 7456/7457/7458 No.Fax : 03-5513 5569
 Email: sektakhbarsgor@gmail.com



CERTIFIED TO ISO 9001:2008
 CERT. NO. : AR1991



KERATAN AKHBAR 26 February 2021		
Akhbar	:	Sinar Harian
Tajuk Berita	:	Selangor terima 78,000 dos vaksin Covid-19
Muka Surat	:	25

Selangor terima 78,000 dos vaksin Covid-19



Amirudin (tengah) pada Program Imunisasi Covid-19 Peringkat Negeri Selangor di Hospital Shah Alam pada Khamis.

Keutamaan diberikan kepada petugas hospital, pasukan keselamatan serta mungkin melibatkan guru

Oleh **ENGKU SHARIFUL AZNI**

SHAH ALAM

Kerajaan negeri Selangor menerima 78,000 dos vaksin jenis Pfizer-BioNtech setakat ini pada fasa pertama imunisasi untuk petugas

barisan hadapan dan pemimpin dari agensi-agensi kerajaan negeri.

Menteri Besar Selangor, Datuk Seri Amirudin Shari berkata, pihaknya kini sedang menyiapkan senarai petugas barisan hadapan yang akan menerima suntikan vaksin yang bermula pada Khamis.

Menurutnya, keutamaan akan diberikan kepada petugas hospital kerajaan dan swasta, pasukan keselamatan serta mungkin melibatkan pihak guru.

“Sekitar 66,690 orang barisan hadapan bakal menerima vaksin pada fasa pertama yang membabitkan petugas kesihatan awam dan

swasta, polis serta tentera.

“Turut menerima vaksin tersebut ialah Ahli Dewan Undangan Negeri (ADUN), pegawai daerah dan Yang Dipertua Majlis kerana mereka akan terlibat dengan pengurusan program imunisasi fasa dua dan seterusnya,” katanya pada Program Imunisasi Covid-19 Peringkat Negeri Selangor di Hospital Shah Alam pada Khamis.

Amirudin merupakan antara 42 individu pertama di Selangor yang menerima suntikan vaksin di Program Imunisasi Covid-19 Peringkat Negeri Selangor dilaksanakan oleh pihak Pusat Kesihatan Daerah (PKD) Petaling.



PEJABAT SETIAUSAHA KERAJAAN NEGERI SELANGOR
SEKSYEN KOMUNIKASI KORPORAT, BAHAGIAN KORPORAT
TINGKAT 4, BANGUNAN SULTAN SALAHUDDIN ABDUL AZIZ SHAH,
40503, SHAH ALAM, SELANGOR
No.Tel: 03-5544 7456/7457/7458 No.Fax : 03-5513 5569
Email: sektakhbarsgor@gmail.com



CERTIFIED TO ISO 9001:2008
CERT. NO. : AR1991



KERATAN AKHBAR
25 February 2021

Akhbar	:	Astro Awani
Tajuk Berita	:	Individu Terawal Terima Vaksin Di Selangor
Muka Surat	:	-



PEJABAT SETIAUSAHA KERAJAAN NEGERI SELANGOR
SEKSYEN KOMUNIKASI KORPORAT, BAHAGIAN KORPORAT
TINGKAT 4, BANGUNAN SULTAN SALAHUDDIN ABDUL AZIZ SHAH,
40503, SHAH ALAM, SELANGOR
No.Tel: 03-5544 7456/7457/7458 No.Fax : 03-5513 5569
Email: sektakhbarsgor@gmail.com



CERTIFIED TO ISO 9001:2008
CERT. NO. : AR1991



KERATAN AKHBAR
25 February 2021

Akhbar	:	Astro Awani
Tajuk Berita	:	MB Selangor, Tim Menteri Kesihatan Disuntik Vaksin
Muka Surat	:	-



PEJABAT SETIAUSAHA KERAJAAN NEGERI SELANGOR
SEKSYEN KOMUNIKASI KORPORAT, BAHAGIAN KORPORAT
TINGKAT 4, BANGUNAN SULTAN SALAHUDDIN ABDUL AZIZ SHAH,
40503, SHAH ALAM, SELANGOR
No.Tel: 03-5544 7456/7457/7458 No.Fax : 03-5513 5569
Email: sektakhbarsgor@gmail.com



CERTIFIED TO ISO 9001:2008
CERT. NO. : AR1991



KERATAN AKHBAR
25 February 2021

Akhbar	:	Bernama News Channel
Tajuk Berita	:	MB, Exco Antara Barisan Hadapan Terima Vaksin Di Selangor
Muka Surat	:	-



PEJABAT SETIAUSAHA KERAJAAN NEGERI SELANGOR
SEKSYEN KOMUNIKASI KORPORAT, BAHAGIAN KORPORAT
TINGKAT 4, BANGUNAN SULTAN SALAHUDDIN ABDUL AZIZ SHAH,
40503, SHAH ALAM, SELANGOR
No.Tel: 03-5544 7456/7457/7458 No.Fax : 03-5513 5569
Email: sektakhbarsgor@gmail.com



CERTIFIED TO ISO 9001:2008
CERT. NO. : AR1991



KERATAN AKHBAR
25 February 2021

Akhbar	:	Bernama News Channel
Tajuk Berita	:	Selangor Terima 78,000 Dos Vaksin Fasa Pertama
Muka Surat	:	-



PEJABAT SETIAUSAHA KERAJAAN NEGERI SELANGOR
SEKSYEN KOMUNIKASI KORPORAT, BAHAGIAN KORPORAT
TINGKAT 4, BANGUNAN SULTAN SALAHUDDIN ABDUL AZIZ SHAH,
40503, SHAH ALAM, SELANGOR
No.Tel: 03-5544 7456/7457/7458 No.Fax : 03-5513 5569
Email: sektakhbarsgor@gmail.com



CERTIFIED TO ISO 9001:2008
CERT. NO. : AR1991



KERATAN AKHBAR
25 February 2021

Akhbar	:	Bernama Radio 24
Tajuk Berita	:	Selangor terima 78,000 dos vaksin fasa pertama
Muka Surat	:	-



PEJABAT SETIAUSAHA KERAJAAN NEGERI SELANGOR
SEKSYEN KOMUNIKASI KORPORAT, BAHAGIAN KORPORAT
TINGKAT 4, BANGUNAN SULTAN SALAHUDDIN ABDUL AZIZ SHAH,
40503, SHAH ALAM, SELANGOR
No.Tel: 03-5544 7456/7457/7458 No.Fax : 03-5513 5569
Email: sektakhbarsgor@gmail.com



CERTIFIED TO ISO 9001:2008
CERT. NO. : AR1991



KERATAN AKHBAR
25 February 2021

Akhbar	:	Nasional FM (87.7)
Tajuk Berita	:	78,000 Penerima Vaksin Barisan Hadapan Di Selangor
Muka Surat	:	-



PEJABAT SETIAUSAHA KERAJAAN NEGERI SELANGOR
SEKSYEN KOMUNIKASI KORPORAT, BAHAGIAN KORPORAT
TINGKAT 4, BANGUNAN SULTAN SALAHUDDIN ABDUL AZIZ SHAH,
40503, SHAH ALAM, SELANGOR
No.Tel: 03-5544 7456/7457/7458 No.Fax : 03-5513 5569
Email: sektakhbarsgor@gmail.com



CERTIFIED TO ISO 9001:2008
CERT. NO. : AR1991



KERATAN AKHBAR
25 February 2021

Akhbar	:	TV3
Tajuk Berita	:	Menteri Besar, Exco Antara Terima Suntikan Di Selangor
Muka Surat	:	-



PEJABAT SETIAUSAHA KERAJAAN NEGERI SELANGOR
SEKSYEN KOMUNIKASI KORPORAT, BAHAGIAN KORPORAT
TINGKAT 4, BANGUNAN SULTAN SALAHUDDIN ABDUL AZIZ SHAH,
40503, SHAH ALAM, SELANGOR
No.Tel: 03-5544 7456/7457/7458 No.Fax : 03-5513 5569
Email: sektakhbarsgor@gmail.com



CERTIFIED TO ISO 9001:2008
CERT. NO. : AR1991



KERATAN AKHBAR
25 February 2021

Akhbar	:	TV9
Tajuk Berita	:	MB Selangor Antara 42 Individu Terawal Terima Vaksin
Muka Surat	:	-



PEJABAT SETIAUSAHA KERAJAAN NEGERI SELANGOR
SEKSYEN KOMUNIKASI KORPORAT, BAHAGIAN KORPORAT
TINGKAT 4, BANGUNAN SULTAN SALAHUDDIN ABDUL AZIZ SHAH,
40503, SHAH ALAM, SELANGOR
No.Tel: 03-5544 7456/7457/7458 No.Fax : 03-5513 5569
Email: sektakhbarsgor@gmail.com



CERTIFIED TO ISO 9001:2008
CERT. NO. : AR1991



KERATAN AKHBAR

26 February 2021

Akhbar	:	The Star
Tajuk Berita	:	SERVICE COUNTERS
Muka Surat	:	2

SERVICE COUNTERS

- > MBPJ is reopening its drive-in service counter. Operational hours are 9am to 3pm from Mondays to Thursdays and 9am to 1pm on Fridays. The counters are closed on weekends.
- > Ampang Jaya Municipal Council (MPAJ) has extended the deadline for online business licence renewal to March 31. Business owners can renew their licences at icomm.mpaj.gov.my. For details, call 03-4285 7324.
- > Ratepayers can pay their assessment tax to MPAJ at its mobile counters at Taman Melawati night market this month from 11am to 2pm. The public can also pay online via <https://icomm.mpaj.gov.my/>. For details, call 03-4285 7004/7282 or email jhasil@mpaj.gov.my
- > Shah Alam City Council has prepared 10 payment channels for its residents to settle outstanding assessment tax before Feb 28. Property owners can pay at the council's payment counters, Selangor Lands and Mines office, post office, JomPAY, SnapNPay mobile application as well as various online banking platforms. For details, call 03-5522 2881/2882.
- > Payment counters at Menara DBKL 1, Jalan Raja Laut, Kuala Lumpur have resumed operations. Limited counters are available and online payments are encouraged.
- > All bill payments above RM10 to Subang Jaya City Council can be made at Petronas, Shell and Petron stations. For details, call 03-8024 7700.



PEJABAT SETIAUSAHA KERAJAAN NEGERI SELANGOR
SEKSYEN KOMUNIKASI KORPORAT, BAHAGIAN KORPORAT
 TINGKAT 4, BANGUNAN SULTAN SALAHUDDIN ABDUL AZIZ SHAH,
 40503, SHAH ALAM, SELANGOR
 No.Tel: 03-5544 7456/7457/7458 No.Fax : 03-5513 5569
 Email: sektakhbarsgor@gmail.com



CERTIFIED TO ISO 9001:2008
 CERT. NO. : AR1991



KERATAN AKHBAR		
26 February 2021		
Akhbar	:	The Star
Tajuk Berita	:	Expert:Single shot J&J vaccine a welcome relief
Muka Surat	:	4

Expert: Single-shot J&J vaccine a welcome relief

By **ASHLEY TANG**
 and **RASHVINJEET S. BEDI**
 newsdesk@thestar.com.my

PETALING JAYA: Access to a variety of vaccines makes fighting the Covid-19 pandemic that much easier and health experts are hoping that more people in the country can get their immunisation sooner.

Universiti Malaya occupational and public health expert Prof Dr Victor Hoe said having more choices of vaccines was good for the country.

He was responding to news that the Johnson & Johnson Covid-19 vaccine had met the requirements for emergency use in the United States and will be approved soon.

"As we know there are different variants of the SARS-Cov-2 from different regions of the world, and some vaccines are more efficacious against certain variants. It will be good for the country and globally to have access to various vaccines," he said.

Dr Hoe added that the public should not be too concerned about which vaccine they would get, noting that the vaccine would have to go through an approval process by the Health Ministry's National Pharmaceutical Regulatory Agency (NPRA).

"We should just take whatever vaccine that

is available for us, as all the vaccines have gone through extensive clinical trials and have been found to be safe and effective against Covid-19," he added.

Malaysian Public Health Physicians Association president Datuk Dr Zainal Ariffin Omar said the imminent approval of the Johnson & Johnson vaccine was a "very encouraging" development.

"A single dose vaccine is easier and will result in faster implementation too," he said yesterday.

According to media reports, the US Food and Drug Administration (FDA) advisory panel had said that the Johnson & Johnson Covid-19 single-dose vaccine had proved safe and effective in a clinical trial.

This development is said to pave the way for the approval of the vaccine after the US FDA meets today.

In stage three of the pharmaceutical company's vaccine trial, the vaccine was 66% effective in preventing moderate to severe cases of Covid-19, 28 days after vaccination with the onset of protection observed as early as day 14.

The protection levels against moderate to severe Covid-19 infection was 72% in the United States, 66% in Latin America and 57% in South Africa, where a new variant of the

virus was spreading.

The vaccine will be produced at the Johnson & Johnson facility in Netherlands, as well as in the US and Italy.

The vaccine can be stored in regular refrigerators while the Pfizer-BioNTech vaccine must be stored in an ultra-cold freezer at temperatures between -80°C and -60°C for up to six months.

"We estimate at launch that our vaccine will remain stable for a maximum of two years at -20°C and a maximum of three months of which can be at temperatures of -8°C. This makes the vaccine candidate compatible with standard vaccine distribution channels and would not require new infrastructure to get it to the people who need it," Johnson & Johnson Malaysia managing director Chin Keat Chyuan told *The Star*.

Science, Technology and Innovation Minister Khairy Jamaluddin said last week the government was in discussions with the US multinational to finalise the procurement of the vaccine.

He said that the Cabinet had given its approval for the procurement, following a recommendation by the Covid-19 Vaccine Supply Access Guarantee Special Committee.

The vaccine will have to be sent to the NPRA to be evaluated.

So far, Malaysia has agreed to procure Covid-19 vaccines from five companies: Pfizer-BioNTech, AstraZeneca, Sinovac, CanSinoBIO and Sputnik V.

Only Pfizer-BioNTech's vaccine has received NPRA approval, while the rest are still under evaluation.

The government started its national vaccination programme on Wednesday with the Pfizer-BioNTech vaccine, which has reported efficacy rates of 94% in preventing symptomatic Covid-19 infections after the second dose.

Association of Private Hospitals Malaysia's president Danuk Dr Rajjit Singh believes that as our borders are still closed, there are no concerns that different variants, such as the South Africa variant, might spread in the country.

However, he said problems might arise when borders are reopened to the world.

"Once everyone is vaccinated, perhaps then it will be a bit easier.

"But we also need to be careful of those who are not vaccinated.

"What are the protocols for those who are vaccinated and those who are not? That I believe will be for the government to decide based on their guidelines and the international guidelines," he said.



PEJABAT SETIAUSAHA KERAJAAN NEGERI SELANGOR
SEKSYEN KOMUNIKASI KORPORAT, BAHAGIAN KORPORAT
 TINGKAT 4, BANGUNAN SULTAN SALAHUDDIN ABDUL AZIZ SHAH,
 40503, SHAH ALAM, SELANGOR
 No.Tel: 03-5544 7456/7457/7458 No.Fax : 03-5513 5569
 Email: sektakhbarsgor@gmail.com



CERTIFIED TO ISO 9001:2008
 CERT. NO. : AR1991



KERATAN AKHBAR		
26 February 2021		
Akhbar	:	The Star
Tajuk Berita	:	MBSJ may use reserve funds
Muka Surat	:	4

MBSJ may use reserve funds

City council will try to make do with lowest tax collection to date

By JADE CHAN
 jade@thestar.com.my

SUBANG Jaya City Council's (MBSJ) assessment tax collection has been at its lowest in recent years.

However, Subang Jaya mayor Noraini Roslan assured that the council had sufficient reserves to keep its operations going.

"MBSJ's finances are stable despite a significant decline in January 2021's tax collection rate compared to the same period in previous years.

"The shortfall may have a huge impact on MBSJ's income this year, but we have sufficient reserves to operate for a few months," she said at the city council's full board meeting.

As of Jan 31, the council had collected RM21mil or just 8% of its

RM278mil projected revenue for this year.

Its management expenditure was RM12.4mil and development expenditure RM2.3mil, both as of Jan 31.

"We will continue to monitor our revenue collection for February.

"If it continues to decline, we will have to take immediate action such as reducing operating expenses and using council reserves for development works if necessary," said Noraini.

The deadline for the first of two assessment tax annual payments is Feb 28 and MBSJ would, in principle, issue notices to those who had not paid by then.

However, Noraini said the council would at the next finance committee meeting review the late pay-

ment charges by taking into account the Covid-19 pandemic.

Ratepayers are encouraged to settle their assessment tax on time, using either online or offline payment options such as MBSJ's website, online banking, e-wallet, e-pay at selected petrol stations and convenience stores, post offices and payment kiosks at MBSJ's offices.

Meanwhile, Noraini said 21 of MBSJ's staff had tested positive for Covid-19, with the first case reported on Oct 27 last year and the most recent one on Feb 9.

"There are presently no active cases or employees requiring medical treatment," she said.

Those who tested positive were from six departments — corporate, licensing, building, community development, management services

and enforcement.

As a precautionary measure, MBSJ held free Covid-19 screening for some 100 of its frontline staff on Feb 10. A similar exercise was done in May last year.

In lieu of organising a Chinese New Year celebration during the movement control order period, MBSJ will be presenting *poon choy* (festive meal in a pot) to B40 families living within the city council's administrative area.

"A total of 100 pots of *poon choy* will be presented to B40 families identified by MBSJ councillors within their respective zones," said MBSJ Corporate and Strategic Management Department deputy director Azfarizal Abdul Rashid.

The presentation ceremony and



Noraini says MBSJ's finances are stable despite a significant decline in January 2021's tax collection rate compared to the same period in previous years.

distribution is scheduled for today, which is also Chap Goh Meh (15th night of Chinese New Year).

In addition to *poon choy* valued at RM200 per unit, MBSJ is also giving *ang pow* of RM68 to each recipient.

"Since it is not advisable to organise large-scale social events during this time, the funds that would have been used for the public celebration at the council will be channelled to buy *poon choy* for underprivileged families instead," said Azfarizal.



PEJABAT SETIAUSAHA KERAJAAN NEGERI SELANGOR
SEKSYEN KOMUNIKASI KORPORAT, BAHAGIAN KORPORAT
 TINGKAT 4, BANGUNAN SULTAN SALAHUDDIN ABDUL AZIZ SHAH,
 40503, SHAH ALAM, SELANGOR
 No.Tel: 03-5544 7456/7457/7458 No.Fax : 03-5513 5569
 Email: sektakhbarsgor@gmail.com



CERTIFIED TO ISO 9001:2008
 CERT. NO. : AR1991



KERATAN AKHBAR		
26 February 2021		
Akhbar	:	The Star
Tajuk Berita	:	Vaccination plan gets underway
Muka Surat	:	4

Vaccine rollout in Klang Valley

Medical frontliners in Selangor and Putrajaya are among the first to be vaccinated as the National Covid-19 Immunisation Programme kicks off. And the imminent approval of the single-shot Johnson & Johnson vaccine offers more good news with Malaysia on the verge of securing its procurement. > See reports on pages 4 & 5



Vaccination plan gets underway

42 people, mostly medical frontliners, among first batch to be vaccinated in Selangor

By ZAMRAN KHAJA
 @zamran_khaja

PEJABAT JAYA - The National Covid-19 Immunisation Programme has kicked off in earnest, with Selangor being the first state to vaccinate its medical frontliners.

After the launch in Putrajaya on Monday, Selangor will be the first state to vaccinate its medical frontliners.

At the launch in Putrajaya, the state's Health Minister, Tan Sri Khalid Ibrahim, said that the state's medical frontliners were also vaccinated along with Malaysia and 10 other states.

Health Minister Khairul Anwar said that the state's medical frontliners were among the first to be vaccinated in the country.

He said that the state's medical frontliners were among the first to be vaccinated in the country.

He said that the state's medical frontliners were among the first to be vaccinated in the country.

The more pronounced state in the country, which has a population of 8 million, but also one of the highest number of cases, the state's health minister said.

At the launch in Putrajaya, the state's Health Minister, Tan Sri Khalid Ibrahim, said that the state's medical frontliners were also vaccinated along with Malaysia and 10 other states.

Health Minister Khairul Anwar said that the state's medical frontliners were among the first to be vaccinated in the country.

He said that the state's medical frontliners were among the first to be vaccinated in the country.

He said that the state's medical frontliners were among the first to be vaccinated in the country.

Health Minister Khairul Anwar said that the state's medical frontliners were among the first to be vaccinated in the country.

He said that the state's medical frontliners were among the first to be vaccinated in the country.

He said that the state's medical frontliners were among the first to be vaccinated in the country.

He said that the state's medical frontliners were among the first to be vaccinated in the country.

He said that the state's medical frontliners were among the first to be vaccinated in the country.

Health Minister Khairul Anwar said that the state's medical frontliners were among the first to be vaccinated in the country.

He said that the state's medical frontliners were among the first to be vaccinated in the country.

He said that the state's medical frontliners were among the first to be vaccinated in the country.

He said that the state's medical frontliners were among the first to be vaccinated in the country.

He said that the state's medical frontliners were among the first to be vaccinated in the country.

Health Minister Khairul Anwar said that the state's medical frontliners were among the first to be vaccinated in the country.

He said that the state's medical frontliners were among the first to be vaccinated in the country.

He said that the state's medical frontliners were among the first to be vaccinated in the country.

He said that the state's medical frontliners were among the first to be vaccinated in the country.

He said that the state's medical frontliners were among the first to be vaccinated in the country.

Health Minister Khairul Anwar said that the state's medical frontliners were among the first to be vaccinated in the country.

He said that the state's medical frontliners were among the first to be vaccinated in the country.

He said that the state's medical frontliners were among the first to be vaccinated in the country.

He said that the state's medical frontliners were among the first to be vaccinated in the country.

He said that the state's medical frontliners were among the first to be vaccinated in the country.

Health Minister Khairul Anwar said that the state's medical frontliners were among the first to be vaccinated in the country.

He said that the state's medical frontliners were among the first to be vaccinated in the country.

He said that the state's medical frontliners were among the first to be vaccinated in the country.

He said that the state's medical frontliners were among the first to be vaccinated in the country.

He said that the state's medical frontliners were among the first to be vaccinated in the country.

Health Minister Khairul Anwar said that the state's medical frontliners were among the first to be vaccinated in the country.

He said that the state's medical frontliners were among the first to be vaccinated in the country.

He said that the state's medical frontliners were among the first to be vaccinated in the country.

He said that the state's medical frontliners were among the first to be vaccinated in the country.

He said that the state's medical frontliners were among the first to be vaccinated in the country.

Health Minister Khairul Anwar said that the state's medical frontliners were among the first to be vaccinated in the country.

He said that the state's medical frontliners were among the first to be vaccinated in the country.

He said that the state's medical frontliners were among the first to be vaccinated in the country.

He said that the state's medical frontliners were among the first to be vaccinated in the country.

He said that the state's medical frontliners were among the first to be vaccinated in the country.



PEJABAT SETIAUSAHA KERAJAAN NEGERI SELANGOR
SEKSYEN KOMUNIKASI KORPORAT, BAHAGIAN KORPORAT
 TINGKAT 4, BANGUNAN SULTAN SALAHUDDIN ABDUL AZIZ SHAH,
 40503, SHAH ALAM, SELANGOR
 No.Tel: 03-5544 7456/7457/7458 No.Fax : 03-5513 5569
 Email: sektakhbarsgor@gmail.com



CERTIFIED TO ISO 9001:2008
 CERT. NO. : AR1991



KERATAN AKHBAR		
26 February 2021		
Akhbar	:	New Straits Times
Tajuk Berita	:	VACCINE SAFELY ARRIVE IN STATES
Muka Surat	:	2

GETTING THE BALL ROLLING
VACCINES SAFELY ARRIVE IN STATES

SMOOTH START
 COVID-19 vaccinations for frontliners commenced yesterday in Selangor, to be followed by other states. All those who have received their Pfizer-BioNTech shots reported no adverse side effects.

Healthcare workers are seen administering COVID-19 vaccines to frontliners in a clinic in Selangor. The image shows a healthcare worker in a white coat and mask administering a vaccine to a patient. Other healthcare workers and patients are visible in the background.

Healthcare workers are seen administering COVID-19 vaccines to frontliners in a clinic in Selangor. The image shows a healthcare worker in a white coat and mask administering a vaccine to a patient. Other healthcare workers and patients are visible in the background.



PEJABAT SETIAUSAHA KERAJAAN NEGERI SELANGOR
SEKSYEN KOMUNIKASI KORPORAT, BAHAGIAN KORPORAT
TINGKAT 4, BANGUNAN SULTAN SALAHUDDIN ABDUL AZIZ SHAH,
40503, SHAH ALAM, SELANGOR
No.Tel: 03-5544 7456/7457/7458 No.Fax : 03-5513 5569
Email: sektakhbarsgor@gmail.com



CERTIFIED TO ISO 9001:2008
CERT. NO. : AR1991



KERATAN AKHBAR

26 February 2021

Akhbar	:	The Sun
Tajuk Berita	:	PN to form state election structures soon: Azmin
Muka Surat	:	2

PN to form state election structures soon: Azmin

KUALA LUMPUR: Perikatan Nasional (PN) will set up election structures at state level shortly with the display of PN's image that embraces the principles of diversity and harmony.

PN information chief Datuk Seri Mohamed Azmin Ali said the matter was decided at a PN election committee meeting in Putrajaya on Wednesday night.

"The meeting was held in the presence of all PN component party election directors from PAS, Bersatu, STAR, SAPP and Gerakan. The meeting decided to strengthen cooperation through election mobilisation efforts to garner the support of the people," he said in a posting on his Facebook yesterday.

The meeting was chaired by Mohamed Azmin, who is also international trade and industry minister.

On Feb 11, Selangor PN state liaison committee announced the setting up of its organisational structure to marshal support and gain the confidence of the people.

The state's organisation structure involved Mohamed Azmin (Bersatu) as chairman as well as Datuk Dr Ahmad Yunus Hairi (PAS) and Datuk Abdul Rashid Asari (Bersatu) as vice-chairmen apart from Datuk Zuraida Kamarudin (Bersatu) as election director. - Bernama



PEJABAT SETIAUSAHA KERAJAAN NEGERI SELANGOR
SEKSYEN KOMUNIKASI KORPORAT, BAHAGIAN KORPORAT
TINGKAT 4, BANGUNAN SULTAN SALAHUDDIN ABDUL AZIZ SHAH,
40503, SHAH ALAM, SELANGOR
No.Tel: 03-5544 7456/7457/7458 No.Fax : 03-5513 5569
Email: sektakhbarsgor@gmail.com



CERTIFIED TO ISO 9001:2008
CERT. NO. : AR1991



KERATAN AKHBAR

26 February 2021

Akhbar	:	The Sun
Tajuk Berita	:	PKNS SELLS 77 UNITS OF PUTERI SORAYA DURING PRELAUNCH
Muka Surat	:	8

PKNS SELLS 77 UNITS OF PUTERI SORAYA DURING PRELAUNCH

PETALING JAYA: The Selangor State Development Corp (PKNS) has sold 77 houses online during the prelaunch period of the Puteri Soraya project in Rawang, Gombak, starting Feb 1, 2021. Puteri Soraya comprises two-storey terrace houses measuring 1,642 sq ft with four bedrooms and three bathrooms each. It will be launched online tomorrow. The project, consisting of 176 units of houses, is expected to be completed in end-2021 and is priced as low as RM388,888 per unit. PKNS is offering a 10% discount, besides free legal fees for SPA and free stamp duty. Puteri Soraya is connected to Guthrie Highway and Latar Highway.



PEJABAT SETIAUSAHA KERAJAAN NEGERI SELANGOR
SEKSYEN KOMUNIKASI KORPORAT, BAHAGIAN KORPORAT
TINGKAT 4, BANGUNAN SULTAN SALAHUDDIN ABDUL AZIZ SHAH,
40503, SHAH ALAM, SELANGOR
No.Tel: 03-5544 7456/7457/7458 No.Fax : 03-5513 5569
Email: sektakhbarsgor@gmail.com



CERTIFIED TO ISO 9001:2008
CERT. NO. : AR1991



KERATAN AKHBAR
25 February 2021

Akhbar	:	Bernama News Channel
Tajuk Berita	:	MB, Exco Members Among First To Be Vaccinated In Selangor
Muka Surat	:	-



PEJABAT SETIAUSAHA KERAJAAN NEGERI SELANGOR
SEKSYEN KOMUNIKASI KORPORAT, BAHAGIAN KORPORAT
TINGKAT 4, BANGUNAN SULTAN SALAHUDDIN ABDUL AZIZ SHAH,
40503, SHAH ALAM, SELANGOR
No.Tel: 03-5544 7456/7457/7458 No.Fax : 03-5513 5569
Email: sektakhbarsgor@gmail.com



CERTIFIED TO ISO 9001:2008
CERT. NO. : AR1991



KERATAN AKHBAR
25 February 2021

Akhbar	:	Lite FM
Tajuk Berita	:	MB, Exco Members Among First To Be Vaccinated In Selangor
Muka Surat	:	-



PEJABAT SETIAUSAHA KERAJAAN NEGERI SELANGOR
SEKSYEN KOMUNIKASI KORPORAT, BAHAGIAN KORPORAT
TINGKAT 4, BANGUNAN SULTAN SALAHUDDIN ABDUL AZIZ SHAH,
40503, SHAH ALAM, SELANGOR
No.Tel: 03-5544 7456/7457/7458 No.Fax : 03-5513 5569
Email: sektakhbarsgor@gmail.com



CERTIFIED TO ISO 9001:2008
CERT. NO. : AR1991



KERATAN AKHBAR

26 February 2021

Akhbar	:	The Edge CEO Morning Brief
Tajuk Berita	:	Pn to form state election structures soon says Azmin Ali
Muka Surat	:	15



PN to form state election structures soon, says Azmin Ali

Bernamea

KUALA LUMPUR (Feb 25): Perikatan Nasional (PN) will be setting up election structures at state level shortly with the display of PN's image that embraces the principles of diversity and harmony.

PN Information chief Datuk Seri Mohamed Azmin Ali said the matter was decided at a PN Election Committee meeting in Putrajaya last night.

"The meeting was held with the presence of all PN component party election directors from PAS, Bersatu, STAR, SAPP and Gerakan.

"The meeting decided to strengthen cooperation through election mobilisation efforts to garner the support of the people," he said in a posting on his Facebook site today.

The meeting was chaired by Mohamed Azmin, who is also International Trade and Industry Minister.

On Feb 11, Selangor PN State Liaison Committee (BPN) announced forming its organisational structure to marshal support and gain the confidence of the people.

The state's organisation structure involved Mohamed Azmin (Bersatu) as chairman as well as Datuk Dr Ahmad Yunus Hairi (PAS) and Datuk Abdul Rashid Asari (Bersatu) as vice chairman apart from Datuk Zuraida Kamarudin (Bersatu) as election director.



PEJABAT SETIAUSAHA KERAJAAN NEGERI SELANGOR
SEKSYEN KOMUNIKASI KORPORAT, BAHAGIAN KORPORAT
TINGKAT 4, BANGUNAN SULTAN SALAHUDDIN ABDUL AZIZ SHAH,
40503, SHAH ALAM, SELANGOR
No.Tel: 03-5544 7456/7457/7458 No.Fax : 03-5513 5569
Email: sektakhbarsgor@gmail.com



CERTIFIED TO ISO 9001:2008
CERT. NO. : AR1991



KERATAN AKHBAR
26 February 2021

Akhbar	:	TV3
Tajuk Berita	:	MB, Exco Members Among First To Be Vaccinated In Selangor
Muka Surat	:	-



PEJABAT SETIAUSAHA KERAJAAN NEGERI SELANGOR
SEKSYEN KOMUNIKASI KORPORAT, BAHAGIAN KORPORAT
 TINGKAT 4, BANGUNAN SULTAN SALAHUDDIN ABDUL AZIZ SHAH,
 40503, SHAH ALAM, SELANGOR
 No.Tel: 03-5544 7456/7457/7458 No.Fax : 03-5513 5569
 Email: sektakhbarsgor@gmail.com



CERTIFIED TO ISO 9001:2008
 CERT. NO. : AR1991



KERATAN AKHBAR		
26 February 2021		
Akhbar	:	Sin Chew Daily
Tajuk Berita	:	Pandamaran Lorong Amarasegera, snake "inhabited" in grass and dog was bitten to death
Muka Surat	:	2

班達馬蘭阿瑪拉瑟格拉巷 雜草“養”蛇咬死狗



謝秀（右）班達馬蘭居民的服務處，和巴生市議會官員到場查看。



由于电灯柱遭攀藤植物缠绕，以致会更换失灵灯泡，也成了棘手问题。



垃圾胡同投入翻找，结果垃圾散落满地，影响卫生问题。

（巴生25日讯）余卓品生引蛇出洞，咬死一只狗！班达马兰阿玛拉瑟格拉巷（Lorong Amarasegera）民生问题一箩筐，包括杂草丛生、电灯柱遭攀藤植物缠绕及垃圾问题等，造成当地的居民困扰。

电灯失灵 植物缠绕灯柱

巴生市议员谢秀指出，她是在当地居民的投诉称杂草已成为蛇虫鼠蚁的温

床，较早前还曾发生蛇咬死狗的事件，所以担心生命受到威胁。

她说，除了杂草的问题外，还有电灯柱已被攀藤植物缠绕，那便要为失灵的电灯杆换上新灯泡，造成了棘手的问题。

“由于电灯柱长期失灵，以致巷子入夜只是一片漆黑，成为吸渣者出没的地方，他们会翻找垃圾桶内可循环利用的物品变卖，甚至将垃圾套抛撒，导致垃圾散落满地。”

吸毒者翻找垃圾撒满地

她说，一旦垃圾散落满地就会引来老鼠、乌鸦、流浪狗觅食，严重影响当地的卫生问题，令居民苦不堪言。

“我和市议会的工程小组和园艺小组早已到现场视察整个环境，并着手处理巷子所面对的问题。”

她说，在巡视的过程中也发现部分狗屎已散落，所以市议会也会安排清洁员清扫，不过需要3个月时间。

班達馬蘭士壘莊2巷溝渠將提升



班達馬蘭士壘莊2巷沟渠西侧渠多年未清，结果排水系统受到影响，有待市议会处理。

另

一方面，谢秀指出，市议会官员今早也到班达马兰士壘庄2巷（Lorong 2 Jln Skrin-han Pandamaran）巡视居民的大投诉情况。

她说，该区的居民主要面对大树和沟渠问题，目前大树问题已解决，沟渠积水问题则有待处理。

“沟渠积水是因为沟渠淤堵多年未修影响排水系统，无论如何，市议会决定展开沟渠提升工作。”

她说，需提升的沟渠大约是200公尺，估计市议会需3个月时间来进行程序上的工作。



PEJABAT SETIAUSAHA KERAJAAN NEGERI SELANGOR
SEKSYEN KOMUNIKASI KORPORAT, BAHAGIAN KORPORAT
 TINGKAT 4, BANGUNAN SULTAN SALAHUDDIN ABDUL AZIZ SHAH,
 40503, SHAH ALAM, SELANGOR
 No.Tel: 03-5544 7456/7457/7458 No.Fax : 03-5513 5569
 Email: sektakhbarsgor@gmail.com



CERTIFIED TO ISO 9001:2008
 CERT. NO. : AR1991



KERATAN AKHBAR 26 February 2021		
Akhbar	:	Sin Chew Daily
Tajuk Berita	:	Laman Niaga Komuniti Bandar Sungai Long Chairman: Do not question the legitimacy of the association, new and old morning markets have their own ways
Muka Surat	:	3

郭順傑：勿質疑公會合法性 新舊早市各有各做



焦點社區
雙溪龍鎮

(加影25日訊) 雙溪龍社區大市場販商公會今日發出聲明，該公會是獲得社團註冊局批准為合法團體的，其他人勿意圖挑戰該公會合法地位。

該公會主席郭順傑說，新舊早市各有各管理，所謂“河水不犯井水”，互不相干，但是近日却出現質疑該公會的聲音。

他披露，雖然2個早市近在咫尺，但不会有衝突，小販生意各有各做，市議會為小販提供舒適、安全的新早市地點，解決非法小販問題，他不解為何有人處處針對新早市。

疑有第三方想取代

他指出，新早市管理權是加影市議會負責，該公會只是扮演市議會與小販之間的溝通橋樑及協調工作，而且獲得社團註冊局批准申請成為合法公會，也得到市議會認同和支持。

“公會地位被質疑，意味著是否有第三方想取代我們？”

“新早市設立至今，各小販合作無間，大家將新早市搞得有聲有色，看到我們做好成績，就質疑公會的成立。這裡超過120名檔販與公會站在同一陣線，絕不讓不懷好意情況發生。”

促勿政治化新早市

他不希望任何人利用政治力量打壓新早市，小販只是為生計，他們不該被不實言論攻擊和傷害，也不要新早市被政治化。

他也以“瘦田無人耕，耕田有人爭”形容新早市目前遭遇；而且，新早市所有小販對該公會合法性被質疑，都感到憤怒和不满。

他說，在華人農曆新年前夕，該公會代表已與雪州行政議員兼加影州議員許崇賢會面，后者已向他們表明會以協調人身份，調解2個早市公會，他希望對方可以進行協調。



雙溪龍鎮新早市搞得有聲有色，全賴小販合作無間，左起為葉劍輝、丘欽瀚、官世峰、郭順傑及曾文賦。

←郭順傑出示社團註冊局批准信，證明雙溪龍社區大市場販商公會成為合法公會。

祖基菲里：將採取法律行動

市議會主席拿督祖基菲里今日主持常月會議時透露，當局將針對雙溪龍鎮新早市委任第三方管理的不實指控，考慮採取法律行動。

他指出，新早市的主辦單位是市議會，沒有委任第三方成為主辦單位，有关不实指控试图误导民众，市议会将有相关事件交由法律团队跟进。

他强调，雙溪龍鎮新早市百分之百是由市議會管理，任何一个组织或公会并没有涉及管理权，当局也没有委任第三方为主办单位，新早市经营的小贩，也是得到市议会小贩执照组批准。

他说，做出不实指控的一方，在没有查证下发表失实言论，市议会不能坐视不理。

丘欽瀚：已向雪大臣匯報

加影市議員丘欽瀚也說，除了市議會受到不实指控，他与另一名市議員官世峰也成了一些人的攻击对象。

他本人无意回应有关言论，但是这些不实指控还牵连行动党蕉赖皇冠城支部主席何纹安及雙溪龍鎮支部主席曾文賦，他不能再保持沉默。

他说，不实指控他们4人一事，已交由律师处理，他不排除会采取法律行动。

“新早市事件已引起雪州大臣关注，市议会主席已向后者进行汇报，接下来会有什么决策，雪大臣会有决定。”

旧早市不被允增新小販

“除此之外，市议会主席已作出指示，新早市可以接纳新小販加入，也欢迎旧早市小販迁入，但是当局不允许旧早市增加新小販，如果小商公会召入新档口，市议会将会采取严厉行动对付。”

曾文賦：有心人誣衊 不公平

行動

雙溪龍鎮支部主席曾文賦說，行动党党员义务协助市议会为新早市出力，不求回报，但是党员却遭受有心人不公诬蔑，令人失望。

他指出，行动党党员只是尽社会责任，协助小販可以在新环境营业，甚至三更半夜为新早市安装一些设备，难道党员的付出有错？

他说，有心人对努力付出的党员作出的诬蔑，是不公平的。



曾文賦表示行动党党员不计回报，协助市议会及小販打造新早市，却遭有心人诬蔑而感到不公平。



PEJABAT SETIAUSAHA KERAJAAN NEGERI SELANGOR
SEKSYEN KOMUNIKASI KORPORAT, BAHAGIAN KORPORAT
 TINGKAT 4, BANGUNAN SULTAN SALAHUDDIN ABDUL AZIZ SHAH,
 40503, SHAH ALAM, SELANGOR
 No.Tel: 03-5544 7456/7457/7458 No.Fax : 03-5513 5569
 Email: sektakbarsgor@gmail.com



CERTIFIED TO ISO 9001:2008
 CERT. NO. : AR1991



KERATAN AKHBAR		
26 February 2021		
Akhbar	:	Sin Chew Daily
Tajuk Berita	:	Selangor's first phase of vaccination started, MB is vaccinated first
Muka Surat	:	3



雪首階段疫苗計劃開跑

大臣第一人接種

【沙亞南25日訊】雪州第一階段疫苗接種計劃今日起正式開跑，而雪州大拿督慕斯利馬丁今年率先在沙亞南醫院接種疫苗，成了雪州接種疫苗第一人！

雪州今日接種疫苗的人共有42人，包括雪州10名行政議員、議會正副議長和勸業人員，其中今年在沙亞南醫院講堂現場，第一批接種疫苗者包括雪州大拿督慕斯利馬丁、雪州行政議員西蒂瑪麗亞、雪州秘書拿督諾阿茲米和雪州衛生局長沙阿里。

阿來曾丁稍后召开新闻发布会表示，实施首阶段疫苗接种计划，共接种7万9000剂疫苗，而雪州6.5万6000名医护人员、军警、州议员和地方政府主要官员。

不过，他提，考虑到全州学校回校上课在即，州政府考虑让教师也能优先接种疫苗，但目前还需要再进行研究，包括第一阶段的接种名单，将会由西蒂玛丽亚负责撰写和拟定。

他透露，州政府第一阶段接种人员包括州政府和主要官员，主要原因是他们这些人都在各县市、市镇长和助理第二阶段的接种名单计划，所以才能优先接种。

次阶段接种征用体育馆礼堂

“根据疫苗接种计划行程序，第一阶段在注射疫苗21天后，而将与州政府主要官员和行政人员于今日接种第一剂后，将在3月18日接种第二剂疫苗。”阿来曾丁指出，首阶段疫苗接种计划

将在4月底5月前完成，然后就会根据联邦政府指示进行第二阶段疫苗接种计划，预计第二阶段会在7或8月才会展开。

他说，由于第一阶段接种计划只涉及州级人员，所以目前接种地点只有医院或诊所，不过随着第二阶段接种扩大到人民，所以届时将用到更多的公共地方，包括体育馆或礼堂。

他接着，州政府已着手在安邦会堂地方政府和土地局官员，以把安邦会堂定为公共的地点作为疫苗接种中心。

雪自购疫苗近期最后定案

阿来曾丁指出，州政府向政府订购疫苗将在过两天或下周有最后定案，一旦开始接种后，才会正式对外公布。

他说，州政府希望可以购得200万到300万剂的疫苗，并在4或5月开始接种。

他透露，州政府打的目标，会选择不与联邦政府“竞争”，所以将会积极与联邦政府协商。

西蒂·接种後仍需維持新常態

雪州卫生、福利、加培、妇女及家庭事务的雪州行政议员西蒂玛丽亚致词时指出，雪州的确诊病例占到了全国33%病例，所以今次能取得联邦政府发放疫苗，和希望能有效控制雪州的疫情。

她说，雪州今次接种的疫苗是辉瑞疫苗，同样要在第21天接种第二剂疫苗。

“不过，尽管接种疫苗计划已开跑，但大家依然需要维持新常态，包括遵守防疫标准作业程序，勤洗手、戴口罩和保持人身距离，才能有效遏制疫情扩散。”

出席今天接种接种计划者包括雪州行政议员、正副议长和州政府主要官员等。



雪州行政議員和會議委員今日也接種疫苗。前排左起为扎瓦、阿拉、高蒂瑪麗亞、黃瑞林、那拿和黃恩儀。



雪州行政議員和會議委員今日也接種疫苗。前排左起为扎瓦、阿拉、高蒂瑪麗亞、黃瑞林、那拿和黃恩儀。

西蒂·接种後仍需維持新常態

雪州卫生、福利、加培、妇女及家庭事务的雪州行政议员西蒂玛丽亚致词时指出，雪州的确诊病例占到了全国33%病例，所以今次能取得联邦政府发放疫苗，和希望能有效控制雪州的疫情。

她说，雪州今次接种的疫苗是辉瑞疫苗，同样要在第21天接种第二剂疫苗。

“不过，尽管接种疫苗计划已开跑，但大家依然需要维持新常态，包括遵守防疫标准作业程序，勤洗手、戴口罩和保持人身距离，才能有效遏制疫情扩散。”

出席今天接种接种计划者包括雪州行政议员、正副议长和州政府主要官员等。



PEJABAT SETIAUSAHA KERAJAAN NEGERI SELANGOR
SEKSYEN KOMUNIKASI KORPORAT, BAHAGIAN KORPORAT
 TINGKAT 4, BANGUNAN SULTAN SALAHUDDIN ABDUL AZIZ SHAH,
 40503, SHAH ALAM, SELANGOR
 No.Tel: 03-5544 7456/7457/7458 No.Fax : 03-5513 5569
 Email: sektakhbarsgor@gmail.com



CERTIFIED TO ISO 9001:2008
 CERT. NO. : AR1991



KERATAN AKHBAR 26 February 2021		
Akhbar	:	Sin Chew Daily
Tajuk Berita	:	The plastic recycling plant was fined RM120,000 for failing to explain the discharge and without JAS approval
Muka Surat	:	9



非法运作的塑料回收厂被取缔后，第一时间被查封。

未獲環評批准 無法解釋排污

塑料回收廠罰12萬

(沙亚南25日讯) 万津一家塑料回收厂因无法取得环境局批准，加上无法解释排污原因，于今日被地庭裁决罚款12万令吉！

雪州环境局长诺阿兹雅今年发文告指出，万津一家回收厂进行塑料回收活动时，并没有获得环境评估报告的批准，也无法向环境局局长解释排放废水和空气污染，及没有安装空气过滤侦测器的原因，因此该厂和董事被提控上庭。

她说，这家回收厂共面对8项控状；据第一控状，被告被控于2018年10月4日，该公司和董事进行塑料回收商业活动时，并没有依据1974年环境素质法令，取得环境评估报告批准。

她披露，第二和第三控状则指控该公司和董事，无法依据2009年环境素质条例（工业废水）第4（1）（a）条文和2014年环境素质法令（空气清洁）第5（1）（b）条文，向环境局长出示排放废水和污染空气的原因。

“第四控状则指控该公司和董事没有根据环境局定下的标注，安装空气过滤侦测器。”

公司和董事认罪

诺阿兹雅指出，由于该公司和董事在庭上认罪，地庭法官邓姑沙尼占为此于今日裁决该厂罚款12万令吉。

她强调，对于任何环境污染的行为，环境局将毫不犹豫采取严厉行动，决不妥协。

另外，她也感谢大众的合作，积极协助举报环境污染事件，惟若还有发现环境污染事件，欢迎联系该局（1800-88-2727）或电邮至https://eandm.doe.gov.my提供资料。



由于塑料回收厂运作时没有获得环境局批准，因此遭到该局取缔，并将业者提控上庭。

环境局官员援引环境法令，查封非法运作及排污的塑料回收厂。



PEJABAT SETIAUSAHA KERAJAAN NEGERI SELANGOR
SEKSYEN KOMUNIKASI KORPORAT, BAHAGIAN KORPORAT
 TINGKAT 4, BANGUNAN SULTAN SALAHUDDIN ABDUL AZIZ SHAH,
 40503, SHAH ALAM, SELANGOR
 No.Tel: 03-5544 7456/7457/7458 No.Fax : 03-5513 5569
 Email: sektakhbarsgor@gmail.com



CERTIFIED TO ISO 9001:2008
 CERT. NO. : AR1991



KERATAN AKHBAR		
25 February 2021		
Akhbar	:	Sin Chew Daily
Tajuk Berita	:	Merchants in Klang who do not prepare a large trash can will be fined RM1,000
Muka Surat	:	2

02 | 25. 2. 2021 | 星期四 | 星洲大都會 | 星洲大都會 | 星洲大都會



市议会要求巴生地区的快速往住宣布从今年1月1日起，限制各商家所有商店需备妥240公升大型垃圾桶，否则市议会可对违例商家开由1000令吉起的罚单。

报道 谢仲洋

【巴生24日讯】巴生商家受促尽快备妥240公升的大型垃圾桶，否则就要准备1000令吉的罚单！

巴生市议会从今年1月1日起，高商业区必须备妥240公升大型垃圾桶，以严守市内许多地方。此为落实及改善垃圾处理的环境问题。

商户发通知书提醒

不过，据《大都会》社区记者了解，市议会日前对商家发通知“上落”通知。即由环境组负责逐户向商店发通知，或向商店主提醒需尽快准备大型垃圾桶，还

将采取严格的开罚单执行行动。

今年起扩至全部范围

据悉，市议会早前设定巴生南北区8个试点，要求相关店铺商家从去年9月15日起至最近30月16日，需备妥240公升大型垃圾桶，并委托供应商的许可证给商家配合处理和完成。

市议会决定从今年1月1日起，把上述试点扩大至全部范围。巴生商家营业执照的年费更新和重新申请中，限制商家一律需备妥大型垃圾桶，否则市议会执法人员可开由1000令吉起的罚单。

沒置大型垃圾桶 罰1千



巴生商业区的垃圾问题，单靠居民每天向市议会投件，只能“头痛医头，脚痛医脚”。唯有制度化地完善社区设施和优化公共服务，才能根治垃圾泛滥或定的环境问题。

JENIS TONG SAMPAH yang dibenarkan

120L	240L
Di hadapan premis. Kawatan Perumahan	Di hadapan premis. Kawatan 2 merentas dan Perumahan
MOS 120L 1800 x 340 (W) x 1000mm (H)	MOS 240L 1800 x 670 (W) x 1000mm (H)



官员把通知单贴在巴士上提醒没开齐的商家。

“店家把垃圾桶用铁链上锁有什么用？就算开了，是为了防止垃圾袋或堵塞，趁机把商管制人以及商人的企图才使自己和心。唯有出此下策才有效。”

市會主席 现阶段不開罰

巴生市议会主席阿末法里里受向商家，市议会环境组尚未对没有备妥大型垃圾桶的商家开罚，而是采取分阶段通知的教育工作，希望商家能遵守和配合新制度。

“早前除了试点区的商家除通知书，一些没有好好处理垃圾的试点地区商家，同样获得备妥大型垃圾桶的通知。”

他提醒商家，市议会执法人员已在巴生发通知的地点展开执法工作，但现阶段不会开罚。若发现商家没有妥善处理垃圾，则会发出第二次通知。

以教育为出发点

他续说，市议会仍秉持以教育为出发点，督促商家把垃圾丢在正确地方，限制收取对商家去垃圾和参与资源回收，希望商家能珍惜和努力配合。

他表示，新阶段的试点计划从去年10月16日才开跑，今年才进一步扩大到市议会下辖的所有范围。环境组首高去年的巴生2万5000家商店派发6945张通

知书，达至全部商店比例的28%。而今年目标为3万2000家商店。

“其除了商家需备妥240公升大型垃圾桶，一些指定地区的邻居居民，也需自行准备120公升的垃圾桶，以免不期而生非法垃圾堆积问题。”

阿末法里里说，环境组若商店发出6945张通知书，以巴生南区为占多数，那委陶沙和以深泰路有2050张，武吉丁宜和路丁宜1180张，渣打马三和路达马三再达760张，巨木路680张，巴生港口365张及巴生南区和印度街325张等。

他说，环境组去年已向5000个工商场所，发出1000张或20%通知书，推动厂商在废物管理方面需具备的环保意识，如聘用专业废物公司和垃圾处理商，专可处理工业废物。

宣传手册中列出商家使用的240公升大型垃圾桶（冠帽和加上盖子使用）和住宅用的120公升垃圾桶规格供参考。



巴生市议会环境组官员逐户到每家商店发通知书，提醒巴生所有商家需在今年备妥240公升大型垃圾桶。

針對商家亂丟垃圾開罰單

【阿末法里里说，环境组日前针对商家开出的罚单不是没有备妥240公升大型垃圾桶，而是商家乱丢垃圾，触犯1974年道路、沟渠及建筑物法令（第133号法令）和2007年巴生市议会条例。其有处理和垃圾地方条例第4、5、6和11条文。

他续说，环境组去年根据第133号法令开57张罚单，当中28张是付账，另29张是付罚款；据市议会地方条例开出的罚单有18张，缴付的有8张，未付有10张。

小印度商会团购垃圾桶

另外，巴生南区小印度商会为旗下会员商家集体购买垃圾桶，使得商家能以较便宜价格购得方式，从而支持市议会推行巴生更干净清洁的环境。这项做法获得市议会表扬肯定。



PEJABAT SETIAUSAHA KERAJAAN NEGERI SELANGOR
SEKSYEN KOMUNIKASI KORPORAT, BAHAGIAN KORPORAT
 TINGKAT 4, BANGUNAN SULTAN SALAHUDDIN ABDUL AZIZ SHAH,
 40503, SHAH ALAM, SELANGOR
 No.Tel: 03-5544 7456/7457/7458 No.Fax : 03-5513 5569
 Email: sektakhbarsgor@gmail.com



CERTIFIED TO ISO 9001:2008
 CERT. NO. : AR1991



KERATAN AKHBAR	
25 February 2021	
Akhbar	: Sin Chew Daily
Tajuk Berita	: People report that a recycling center becomes a garbage dump; MPK leads a team to come to enforce the law.
Muka Surat	: 2



由于垃圾量太多，市议会也出动铲子清理，拖运垃圾。



资源回收者收集各类垃圾如塑胶瓶、大型垃圾、报纸及木板等，让堆积如山的垃圾也导致被虫滋生，污染环境。



非法资源回收中心变成非法垃圾场，垃圾堆内尽是各种家用及工业垃圾，环境卫生程度令人咋舌！

巴生港口軍營花園

回收中心變垃圾場飄臭

市會接投報拉隊取締

報導 > 張淑端

【巴生24日訊】資源回收中心被偷賊轉變成非法垃圾場，垃圾堆內尽是各種家用及工業垃圾，環境惡臭程度令人咋舌！

巴生市議會獲居民投報稱，昨日從大馬路往巴生港口軍營花園（Taman Kem）的非法資源回收中心展開取締行動，并清理所有垃圾，以免環境衛生持續惡化。

据悉，这个“不守章”的非法资源回收中心已经困扰当地居民多时，居民向市议会投报多次，惟市议会派人前去清理后，不久垃圾又堆满山，犹如“野火烧不尽，春风吹又生”，让人很是头痛。

诺菲鲁：经营者无视警告

巴生市议会公关主任诺菲鲁向《大都会》社区报记者指出，市议会环境小组于去年9月10日时，已发出通知信给这些非

法资源回收中心经营者，要求他们立刻进行清洁工作及修复垃圾堆有盖蔽，可是这些人仍然无视市议会的警告。

“这些人态度恶劣，软硬兼施，冥顽不灵，继续利用空壳进行资源回收收集各类垃圾如塑胶瓶、大型垃圾、报纸及木板等，导致堆积如山的垃圾也导致虫滋生，污染环境。”

他表示，有鉴于此，市议会于昨天早上9时30分，由市议会环境服务小组主任阿曼扎为台督队，配合市议会执法小组、达鲁兹山集团（KDEH）垃圾承包商及数名警员，到巴生港口军營花園展开取缔行动，并清理垃圾。

他说，由于垃圾数量太多，市议会只好出动帮手清理，包括控制垃圾，在清理垃圾过程中要斩断，小组人员也给予充分配合，并没发生任何安全问题。

诺菲鲁表示，目前该地垃圾已被清理干净，她促请那些资源回收者勿再将回收物堆放在该处，以免影响市容。



诺菲鲁说，资源回收者勿再将回收物堆放在该处，以免影响市容。



阿曼扎（中）带领市议会执法小组，达鲁兹山集团垃圾承包商及数名警员到巴生港口军營花園展开取缔行动，并清理垃圾。



PEJABAT SETIAUSAHA KERAJAAN NEGERI SELANGOR
SEKSYEN KOMUNIKASI KORPORAT, BAHAGIAN KORPORAT
 TINGKAT 4, BANGUNAN SULTAN SALAHUDDIN ABDUL AZIZ SHAH,
 40503, SHAH ALAM, SELANGOR
 No.Tel: 03-5544 7456/7457/7458 No.Fax : 03-5513 5569
 Email: sektakhbarsgor@gmail.com



CERTIFIED TO ISO 9001:2008
 CERT. NO. : AR1991



KERATAN AKHBAR		
25 February 2021		
Akhbar	:	Sin Chew Daily
Tajuk Berita	:	MPKJ was lurking in ambush by the bridge on the 14 miles of Langat street to catch garbage makers
Muka Surat	:	5

25. 2. 2021 | 星期四 | 05

呀吃14哩街場橋頭處 市會埋伏捉垃圾蟲



在呀吃14哩街場橋頭處丟垃圾的垃圾蟲被逮後將被“牛車子”。

【加影24日讯】“小心被打上！”民众受促不要把垃圾丢在呀吃14哩街路旁去此，以免被逮和中罪！

据了解，加影市议会已在2月21日封锁呀吃14哩街路旁丢垃圾处，并用绳子把该地点围起来，禁止民众丢垃圾。

虽然如此，还是有民众如常在上述地点丢垃圾，家用垃圾和大件垃圾都丢在该处，转头旁垃圾遍地。

为接近民众，加影市议会于本月21日（星期三）在该处埋伏，2名垃圾虫当场被逮。

李兴耀：
垃圾桶移去义山对面
呀吃14哩街村管理委员



呀吃14哩街路旁的垃圾桶已被封掉，民众受促不要把垃圾丢在该处。



呀吃14哩街路旁丢满垃圾包裹。

命主李兴耀今日向《大都会》社区报说，市议会已封掉路头的丢垃圾地点，民众受促不要再把垃圾丢在该处，以免被逮和中罪。

他说，市议会封掉路头的丢垃圾地点后，就把大型垃圾桶移至半公里外的义山对面的空地。

“我已通知居民不要再把垃圾丢在桥头处，要丢垃圾就去义山对面的垃圾桶。”

他表示，过去6年，民众都把垃圾丢在路头的垃圾桶，垃圾桶也满，人员每周三、几天就会把垃圾清理掉。

“偶尔垃圾堆过多，清理垃圾工作较难，垃圾桶外都丢满垃圾，非常不卫生。”

他说，路头处的垃圾桶在大路旁，垃圾车清理垃圾时，垃圾会停在路旁，对路过的车辆造成不便，垃圾桶移去义山对面的空地较理想。

他指出，垃圾是由当地居民所丢。



KERATAN AKHBAR 25 February 2021		
Akhbar	:	Sin Chew Daily
Tajuk Berita	:	Noraini: People love to use e-mail and hotline to complain, 26,000 complaints were completely handled
Muka Surat	:	6

梳邦再也市政廳常月會議

(首邦市24日讯)梳邦再也市长诺莱妮表示,梳邦再也市政厅于去年透过电邮、电话及电子投诉(e-aduan)方式,接获2万5959宗投诉案件,并已全数完成处理。

她今日主持梳邦再也市政厅常月会议时表示,根据市政厅的资料显示,民众最常以电邮、投诉热线及电子投诉作为投诉管道。她说,市政厅分别接获1万802宗投诉电邮、8961宗投诉热线及6196宗电子投诉案件。

“截至昨日为止,市政厅接获的投诉案例,已全数完成处理。”

她说,根据州选区作为划分的话,市政厅接获投诉案件最高的州选区为斯里沙登,共1万1948宗。她说,其余州选区的投诉包括首邦市(8680宗)、金銮(3458宗)、史里肯邦安(2468宗)哥打哥文宁(1631宗)及峇都知甲(1000宗)。

无论如何,由于市政厅并未列明投诉种类,出席常月会议的市议员建议市政厅清楚列明民众的投诉种类,以让他们知道投诉种类。

同时,诺莱妮也提醒

諾萊妮：民衆多愛電郵撥熱線 2.6萬宗投訴完成處理

市政厅官员及市议员,即使目前雪州处于行管令期间,但官员不能将此作为拒见民众的借口,不与民众见面。

“我们接获民众的投诉,指他们在行管令期间,难以与官员会面。”

市政厅21职员确诊

另一方面,诺莱妮说,截至目前为止,市政厅共有21名职员确诊冠病,惟市政厅目前并没有任何活跃冠病案例。

“市政厅在去年10月27日接获首宗职员确诊冠病的案例,并在2月9日接获最新的职员确诊案例。”

她说,市政厅不时提醒职员及民众必须遵守防疫标准作业程序,并戴口罩。

另外,她说,截至2月20日为止,市政厅共接获321宗骨痛热症确诊病例,她说,市政厅在第7周期有1个骨痛热症黑区,即PJS9。

“市政厅已安排人员前往该区展开喷蚊雾的

工作。不过,我认为更为重要的是民众必须时刻确保居住环保的卫生,确保没有积水及蚊虫滋长,才是对抗骨痛热症最好的方式。”

吁勿喂食流浪狗

诺莱妮表示,市政厅早前减少捕捉流浪狗行动,目前已再次展开捕捉流浪狗行动。

“同时,市政厅吁请民众及非政府组织不要喂食流浪狗,以避免流浪狗成群及引发伤人事件。”

她说,市政厅在处理流浪狗问题方面,面对双方不同立场及陷入两难的局面。她说,由于目前并没有一个两全其美的解决方案,因此市政厅必须小心处理。

“无论如何,我们将会针对流浪狗课题,与相关的单位展开会议,进一步商讨解决方式。”

另外,她提醒饲养狗的狗主必须为宠物狗进行结扎手术,才能获得养狗执照。



PEJABAT SETIAUSAHA KERAJAAN NEGERI SELANGOR
SEKSYEN KOMUNIKASI KORPORAT, BAHAGIAN KORPORAT
 TINGKAT 4, BANGUNAN SULTAN SALAHUDDIN ABDUL AZIZ SHAH,
 40503, SHAH ALAM, SELANGOR
 No.Tel: 03-5544 7456/7457/7458 No.Fax : 03-5513 5569
 Email: sektakhbarsgor@gmail.com



CERTIFIED TO ISO 9001:2008
 CERT. NO. : AR1991



KERATAN AKHBAR	
25 February 2021	
Akhbar	: Sin Chew Daily
Tajuk Berita	: Clean up in the morning and full of rubbish in the evening. Government flats turned into garbage dumps, causing dirty and smelly.
Muka Surat	: 7

組屋范围的垃圾槽外丢满皮褥、轮胎和建筑废料。



上午清理 晚上又丢满

組屋淪垃圾場髒臭!

焦點社區

安邦班登美華鎮組屋

(安邦24日讯)安邦班登美華鎮組屋淪为非法垃圾场,该地区丢满轮胎、床褥、横幅及建筑废料等。

据了解,上述地区的非法垃圾问题严重,即使垃圾承包商于上午时段把垃圾清理干净,但到了晚上,该地区又丢满垃圾。

莲花苑州议员黎继绍今日向《大都会》社区报说,该组屋没围篱,大型垃圾槽是放在组屋范围,不过由于外人可自由进出,“垃圾虫”就把垃圾载往该处倒。

他说,大量的垃圾倒在垃圾槽外,垃圾槽却是空的,垃圾槽外的垃圾每次由垃圾承包商负责清理。

他指出,管理层于2017年提出以便把组屋范围围起来。不过,居民基于进出不便而反对围篱计划的进行。

“非法垃圾问题不断出现后,我会与市议员和市议会讨论,以采取处理方案。”

黎继绍也非议不负责任的商家把垃圾倒在组屋范围以节省该笔垃圾处理费。

他说,商家赚取盈利后应承担该笔垃圾费,不是非法把垃圾倒在组屋范围或路旁,如此,他们所承担的垃圾费用是零。



黎继绍(左)在班登美華鎮組屋了解非法垃圾问题。

←安邦班登美華鎮組屋范围丢了大量的轮胎。



PEJABAT SETIAUSAHA KERAJAAN NEGERI SELANGOR
SEKSYEN KOMUNIKASI KORPORAT, BAHAGIAN KORPORAT
TINGKAT 4, BANGUNAN SULTAN SALAHUDDIN ABDUL AZIZ SHAH,
40503, SHAH ALAM, SELANGOR
No.Tel: 03-5544 7456/7457/7458 No.Fax : 03-5513 5569
Email: sektakhbarsgor@gmail.com



CERTIFIED TO ISO 9001:2008
CERT. NO. : AR1991



KERATAN AKHBAR 26 February 2021

Akhbar	:	Malaysia Nanban
Tajuk Berita	:	Selangor MB got covid-19 jabs today
Muka Surat	:	1

ஷா ஆலம்,
பிப். 26-
சிலாங்கூர் மாநிலத்
தில் கோவிட்-19
தடுப்பூசி போடப்
பட்ட முதல்
நபர்களாக சிலாங்கூர்
மந்திரி பெசார்
டத்தோபூர் அமிரு
டின் ஷாரியும்
மேலும் ஐவரும்
திகழ்கின்றனர்.
இவர்களுக்கு நேற்று
கோவிட்-19



சிலாங்கூர் மந்திரி வெசாருக்கு தடுப்பூசி

தடுப்பூசி போடப்பட்டது. கோவிட்-19 தேசிய தடுப்பூசி போடும்
திட்டம் சிலாங்கூரில் நேற்று தொடங்கியது.
தடுப்பூசி போடும் பணி சீராக நடந்தது எனவும் நான் நலமுடன்
இருக்கிறேன் எனவும் அவர் பின்னர் நிருபர்களிடம் கூறினார்.



PEJABAT SETIAUSAHA KERAJAAN NEGERI SELANGOR
SEKSYEN KOMUNIKASI KORPORAT, BAHAGIAN KORPORAT
TINGKAT 4, BANGUNAN SULTAN SALAHUDDIN ABDUL AZIZ SHAH,
40503, SHAH ALAM, SELANGOR
No.Tel: 03-5544 7456/7457/7458 No.Fax : 03-5513 5569
Email: sektakhbarsgor@gmail.com



CERTIFIED TO ISO 9001:2008
CERT. NO. : AR1991



KERATAN AKHBAR
25 February 2021

Akhbar	:	Bernama News Channel
Tajuk Berita	:	MB, Exco Antara Barisan Hadapan Terima Vaksin Di Selangor
Muka Surat	:	-



PEJABAT SETIAUSAHA KERAJAAN NEGERI SELANGOR
SEKSYEN KOMUNIKASI KORPORAT, BAHAGIAN KORPORAT
TINGKAT 4, BANGUNAN SULTAN SALAHUDDIN ABDUL AZIZ SHAH,
40503, SHAH ALAM, SELANGOR
No.Tel: 03-5544 7456/7457/7458 No.Fax : 03-5513 5569
Email: sektakhbarsgor@gmail.com



CERTIFIED TO ISO 9001:2008
CERT. NO. : AR1991



KERATAN AKHBAR
25 February 2021

Akhbar	:	Bernama News Channel
Tajuk Berita	:	Selangor Terima 78,000 Dos Vaksin Fasa Pertama
Muka Surat	:	-